
Městys Chudenice

Zápis
z 1. zasedání Zastupitelstva městyse Chudenice,

konaného dne 29.1.2018 v zasedací místnosti úřadu městyse Chudenice

I. Zahájení zasedání zastupitelstva

Zasedání Zastupitelstva městyse Chudenice (dále jen „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 18:35 hod.
starostou městyse Martinem Dolejšem (dále jen „předsedající“),  který přivítal  všechny přítomné a
konstatoval, že zasedání zastupitelstva bylo řádně svoláno v souladu s § 92 zákona č. 128/2000 Sb., o
obcích (obecní zřízení), v platném znění. Informace o termínu zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o
obcích byla na úřední desce zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní. Současně byla
zveřejněna  na  „elektronické  úřední  desce“.  Předsedající  z  prezenční  listiny  přítomných  členů
zastupitelstva konstatoval, že je přítomno 7 členů zastupitelstva z celkového počtu 11 členů, takže
zastupitelstvo je usnášení schopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 

Přítomní zastupitelé: 
Martin  Dolejš,  Jindřich  Macán,  Václava  Soupírová,  MUDr.  Jana  Srbová,  Ing.  Marie  Šavlová,  Ing.
Oldřich Vlasák, Ph.D., David Žák 
Nepřítomní zastupitelé: 
Mgr. Marcel Bezděk (omluven), Jan Přibáň (neomluven), Mgr. Vladimír Svatoň (omluven), Bc. David 
Klíma (neomluven)

Určení ověřovatelů a zapisovatele
Předsedající určil jako ověřovatele zápisu M. Šavlovou a D. Žáka a zapisovatele O. Vlasáka. Jiný návrh
vznesen nebyl, navržení funkce přijali. 

II. Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání zastupitelstva
D. Žák přečetl usnesení z minulého zasedání. Předsedající konstatoval, že dodatek ke Smlouvě
o dílo č. 2017010 na akci „Sokolovna Chudenice čp. 136“, byl podepsán.

III. Návrhy na doplnění a schválení programu jednání
Další body jednání nebyly navrženy.

Program jednání: 
I) Zahájení zasedání a organizační záležitosti.
II) Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání zastupitelstva.
III) Návrhy na doplnění a schválení programu jednání zastupitelstva.
IV) Schválení  kompetence  starosty  městyse  k  provedení  rozpočtového  opatření  č.

11/2017, s neomezeným limitem pro rozpočtovou položku.
V) Další organizační záležitosti.
VI) Diskuze.
VII) Kontrola usnesení a závěr. 

Výsledek hlasování:   Pro 7 Proti 0 Zdrželi se     0

Usnesení č. 2018-1-1: Program jednání byl schválen.
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IV. Schválení  kompetence  starosty  městyse  k  provedení  rozpočtového  opatření  č.
11/2017, s neomezeným limitem pro rozpočtovou položku
Účetní  paní  Vlčková  vysvětlila  problematiku  a  důvody  schválení  kompetence.  Jedná  se  v

podstatě o schválení  z důvodu provedení  účetních operací  na konci  roku 2017, tedy na přelomu
ročních  účetních  období.  Všechny  operace  s  rozpočtem  spjaté,  byly  předjednané  na  minulých
zasedáních. Schválení se vztahuje pouze k rozpočtovému opatření č. 11/2017, takže žádné položky
poté již nebudou měněny a v tomto rozsahu budou uvedeny i v závěrečném účtu za rok 2017.

Usnesení č. 2018-1-2:
Zastupitelstvo schválilo kompetenci starosty městyse k provedení Rozpočtového opatření
č. 11/2017 s neomezeným limitem na jednotlivou položku. 

Výsledek hlasování:   Pro 7 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 2018-1-2 bylo schváleno.

V. Další organizační záležitosti
Žádné další záležitosti k projednání nebyly navrženy.

VI. Diskuze
M. Dolejš vyzval přítomné k diskuzi. Žádné diskuzní téma nebylo navrženo.

VII. Kontrola usnesení a závěr
D.  Žák  přečetl  usnesení.  Nikdo  z  přítomných  neměl  ke  znění  usnesení  námitek,  ani  
doplnění. Předsedající poděkoval všem přítomným za účast a ukončil zasedání zastupitelstva 
ve 18:50 hod.

Přílohy zápisu:
1) Usnesení č. 1/2018
2) Prezenční listina
3) Pozvánka na zasedání 1/2018

Na zasedání  byla  pořízena  audionahrávka,  která  je  umístěna  na  webových  stránkách  městyse
Chudenice (www.chudenice.info) a dále je i v elektronické podobě uložena na úřadu městyse.

Zápis byl vyhotoven dne: 

Zapisovatel: Ing. Oldřich Vlasák, Ph.D. ........................ dne .......................

Ověřovatelé:
Ing. Marie Šavlová ........................ dne .......................

David Žák ........................ dne .......................

Starosta: Martin Dolejš ........................ dne .......................

Vyvěšeno na el. úřední desce: 31.1.2018
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Zápis
ze 2. zasedání Zastupitelstva městyse Chudenice,

 konaného dne 19.3.2018 v zasedací místnosti úřadu městyse Chudenice

I. Zahájení zasedání zastupitelstva

Zasedání Zastupitelstva městyse Chudenice (dále jen „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 18:35 hod.
starostou městyse Martinem Dolejšem (dále jen „předsedající“), který přivítal  všechny přítomné a
konstatoval, že zasedání zastupitelstva bylo řádně svoláno v souladu s § 92 zákona č. 128/2000 Sb., o
obcích (obecní zřízení), v platném znění. Informace o termínu zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o
obcích byla na úřední desce zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní. Současně byla
zveřejněna  na  „elektronické  úřední  desce“.  Předsedající  z  prezenční  listiny  přítomných  členů
zastupitelstva konstatoval, že je přítomno 9 členů zastupitelstva z celkového počtu 11 členů, takže
zastupitelstvo je usnášení schopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 

Přítomní zastupitelé: 
Mgr.  Marcel  Bezděk,  Martin  Dolejš,  Jindřich  Macán,  Jan  Přibáň,  Václava  Soupírová,  MUDr.  Jana
Srbová, Ing. Marie Šavlová, Ing. Oldřich Vlasák, Ph.D., David Žák 
Nepřítomní zastupitelé: 
Mgr. Vladimír Svatoň (neomluven), Bc. David Klíma (neomluven)

Určení ověřovatelů a zapisovatele

Předsedající určil jako ověřovatele zápisu J. Srbovou a J. Macána a zapisovatele O. Vlasáka. Jiný návrh
vznesen nebyl, navržení funkce přijali. 

II. Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání zastupitelstva

M. Bezděk přečetl usnesení z minulého zasedání. Nikdo neměl žádné námitky či doplnění.

III. Návrhy na doplnění a schválení programu jednání

Předsedající  navrhl  doplnění  jednání  o  bod:  Projednání  kupní  smlouvy  na  nákup  kontejnerů  a
štěpkovače.

Program jednání:
 

I) Zahájení zasedání a organizační záležitosti.
II) Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání zastupitelstva.
III) Návrhy na doplnění a schválení programu jednání zastupitelstva.
IV) Projednání upraveného návrhu plánovací smlouvy se společností WB Real SE na

výstavbu 16-ti stavebních parcel na Bojišti.
V) 2x žádost ČZS Chudenice o dotaci z PPČaA spolků a neziskových organizací
VI) Projednání žádosti PK o účelovou dotaci na dopravní obslužnost.
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VII) Projednání prohlášení o shodě na průběhu hranic a pozemků.
VIII) Projednání dodatku č.2 smlovy se ZŠ a MŠ Švihov.
IX) Projednání žádosti o schválení účetní uzávěrky MŠ za rok 2017.
X) Rozpočet sociálního fondu na rok 2018.
XI) Rozpočtové opatření č. 11/2017.
XII) Projednání kupní smlouvy na nákup kontejnerů a štěpkovače.
XIII) Další organizační záležitosti.
XIV) Diskuze.
XV) Kontrola usnesení a závěr. 

Výsledek hlasování:   Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0
Program jednání byl schválen.

IV. Projednání upraveného návrhu plánovací smlouvy se společností WB
Real SE na výstavbu 16-ti stavebních parcel na Bojišti

Předsedající a p. Schejbal ze společnosti WB Real SE se vyjádřili  k různým dotazům týkajících se
tohoto projektu. Mělo by být vytvořeno 16 parcel o velikostech 750-1000m2.
Na  náklady  obce  bude  dle  pozměněné  smlouvy  zhotovena  pouze  finální  asfaltobetonová  vrstva
vozovky. Plynové potrubí nebude v komunikaci uloženo.
Začátek zahájení stavebních prací se předpokládá ke konci roku 2018.
Vše bylo ze strany starosty konzultováno s panem Karlem Macánem, který smlouvu doporučil  ke
schválení.

Usnesení č. 2018-2-1:

Zastupitelstvo  schválilo  ratifikaci  plánovací  smlouvy  se  společností  WB  Real  SE,  v
souvislosti s vybudováním a financováním nové veřejné infrastruktury pro výstavbu 16-ti
rodinných domů v lokalitě Na Bojišti v Chudenicích.

Výsledek hlasování:   Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0
Usnesení č. 2018-2-1 bylo schváleno.

V. 2x žádost ČZS Chudenice o dotaci z     PPČaASaNO

Předsedající přečetl žádost o dotaci z PPČaASaNO spolků od ZO ČZS Chudenice na spolufinancování
zájezdu do Litoměřic na výstavu Zahrada Čech. Žádost o příspěvek ve výši 15.000 Kč. Dále přečetl
žádost o dotaci  ve výši 35.000,- Kč na nákup drtiče ovoce do moštárny. Tato žádost ale nesplňuje
podmínky dotačního programu. Zastupitelstvo se tedy jednohlasně dohodlo na zakoupení  drtiče z
vlastních prostředků až do výše 35.000,- Kč, kdy tento drtič zůstane majetkem městyse a zahrádkáři
jej budou využívat pro svoji činnost. 

Usnesení č. 2018-2-2:

Zastupitelstvo schválilo poskytnutí dotace z „Programu na podporu činnosti a akcí spolků
a neziskových organizací“   ZO ČZS Chudenice  ve  výši  15.000,-  Kč  na akce spolku,  a
sepsání veřejnoprávní smlouvy.

Výsledek hlasování:   Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0
Usnesení č. 2018-2-2 bylo schváleno.

Stránka 2 z 5



Městys Chudenice

Usnesení č. 2018-2-3:

Zastupitelstvo neschválilo žádost o poskytnutí dotace z „Programu na podporu činnosti a
akcí spolků a neziskových organizací“ ZO ČZS Chudenice ve výši 35.000,- Kč na nákup
drtiče ovoce do moštárny, a rozhodlo o zakoupení drtiče na náklady městyse.

Výsledek hlasování:   Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0
Usnesení č. 2018-2-3 bylo schváleno.

VI. Projednání žádosti PK o účelovou dotaci na dopravní obslužnost

Předsedající  přečetl  žádost  Plzeňského  kraje  o  dotaci  ve  výši  50.820,-  Kč  na  zajištění  dopravní
obslužnosti.

Usnesení č. 2018-2-4:

Zastupitelstvo schválilo poskytnutí účelové dotace ve výši 50.820,- Kč pro Plzeňský kraj,
na zajištění dopravní obslužnosti.

Výsledek hlasování:   Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0
Usnesení č. 2018-2-4 bylo schváleno.

VII. Projednání prohlášení o shodě na průběhu hranic a pozemků

Předsedající vysvětlil, že se jedná o úpravu pozemků p.č. 1966/6 a 1966/5 za prodejnou COOP v
Chudenicích, kdy pan Josef Kacerovský s manželkou mají v úmyslu, z důvodu chyby v katastrálním
zaměření,  nechat přesně geometricky zaměřit  jejich garáž a případný pozemkový rozdíl  odkoupit.
Mělo by se jednat asi o 4m2. V této souvislosti bude nutno po zaměření pozemků vyhlásit záměr
prodeje.

Usnesení č. 2018-2-5:
Zastupitelstvo schválilo Prohlášení o shodě na průběhu hranic pozemků p.č. 1966/6 a 
1966/5 v k.ú.městyse Chudenice.

Výsledek hlasování:   Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0
Usnesení č. 2018-2-5 bylo schváleno.

VIII. Projednání dodatku č.2 smlovy se ZŠ a MŠ Švihov

Předsedající  vysvětlil,  že  z  důvodu  nadměrné  administrativy  požádalo  město  Švihov  o  ukončení
přispívání městyse Chudenice na žáky docházející do MŠ a ZŠ Švihov, čehož se tento dodatek týká.

Usnesení č. 2018-2-6:

Zastupitelstvo schválilo dodatek č. 2 ke smlouvě se ZŠ a MŠ Švihov.

Výsledek hlasování:   Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0
Usnesení č. 2018-2-6 bylo schváleno.
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IX. Projednání žádosti o schválení účetní uzávěrky MŠ za rok 2017
M. Šavlová seznámila s významnými položkami z účetní uzávěrky. Zastupující ředitelka MŠ požádala o
rozdělení kladného hospodářského výsledku do:

- do fondu odměn ve výši 20 tis. Kč.
- do rezervního fondu ve výši 33.352 Kč

 
Usnesení č. 2018-2-7:

Zastupitelstvo  schválilo  účetní  uzávěrku  MŠ  Chudenice  a  rozdělení  kladného
hospodářského výsledku do fondu odměn a do rezervního fondu.

Výsledek hlasování:   Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0
Usnesení č. 2018-2-7 bylo schváleno.

X. Rozpočet sociálního fondu na rok 2018
Účetní  městyse  paní  J.  Vlčková  vysvětlila  problematiku  sociálního  fondu.  Konstatovala,  že  je
vyrovnaný.
 
Usnesení č. 2018-1-8:

Zastupitelstvo schválilo rozpočet sociálního fondu na rok 2018.

Výsledek hlasování:   Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0
Usnesení č. 2018-2-8 bylo schváleno.

XI. Rozpočtové opatření č. 11/2017
Předsedající a paní Vlčková vysvětlila problematiku rozpočtového opatření. V rámci projednání tohoto
opatření již byla na minulém zasedání odsouhlasena kompecence  starostovi k provedení. Provedeno
bylo, do současnosti beze změn, v podstatě bude v tomto znění promítnuto do Závěrečného účtu, a
nyní postačuje jeho provedení pouze vzít ze strany zastupitelstva na vědomí. 

Usnesení č. 2018-2-9:

Zastupitelstvo vzalo na vědomí rozpočtové opatření č. 11/2017.

XII. Projednání kupní smlouvy na nákup kontejnerů a štěpkovače
Předsedající - městys získal dotaci na pořízení kontejnerů, hákového nosiče kontejnerů a štěpkovače.
D. Žák dopřesnil informace - Dotace z Operačního programu Životní prostředí bude poskytnuta až do
výše 1.700 tis.,  kdy pokryje 85% z celkové pořizovací  částky.  Výběrové řízení  vyhrála společnost
Arrow Agri, s.r.o. s cenou 1.686.100,- Kč bez DPH. Jedná se o pořízení hákového nosiče kontejnerů za
traktor,  10ks  kontejnérů  a  drtič  (štěpkovač)  biologicky  rozložitelného  odpadu (BRKO).  Kontejnery
budou  rozmístěny  v  Chudenicích  a  spádových  obcích  a  budou  určeny  pro  sběr  (BRKO).  Jeden
popelnicový kontejner s víky nahradí stávající u hřbitova. Termín dodání je nejpozději do 30.6.2018.

Usnesení č. 2018-2-10:

Zastupitelstvo schválilo ratifikaci smlouvy se společností Arrow-Agri, s.r.o v souvislosti s
nákupem hákového nosiče kontejnerů, 10ks kontejnerů a drtiče biologicky rozložitelného
odpadu (BRKO) v celkové hodnotě 1.686.100,- Kč bez DPH.

Výsledek hlasování:   Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0
Usnesení č. 2018-2-10 bylo schváleno.
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XIII. Další organizační záležitosti
Předsedající informoval zastupitelstvo o tom, že uzavřel havarijní pojištění na nové hasičské vozidlo
Mercedes-Benz Sprinter s využitím stávající smlouvy s pojišťovnou Generalli.
Dále  informoval,  že výběr  dodavatele  na připojení  vrtu  HV6 proběhne v  nejbližší  době.  Cílem je
zvýšení kapacity vodních zdrojů do letního období. 
V  důsledku silných mrazů došlo  k  sérii  havárií  na vodovodním řadu.  V ulici  na  Bojišti  byla  čtyři
nefunkční  (neuzavíratelná)  šoupata,  takže  nebylo  možné  stanovit,  ve  které  větvi  k  úniku  vody
docházelo. Šoupata byla vyměněna. Následně bylo zjištěno poškození čtyř vodoměrů, kdy došlo k
jijich opravám a vodovodní systém je opět plně funkční. Žádné další záležitosti k projednání nebyly
navrženy.

XIV. Diskuze
J. Srbová - proč byl poražen strom ve spodní části Kvapilovy ulice?
Předsedající – strom byl poražen na základě dendrologického posudku z důvodu nebezpečí ohrožení
života a zdraví osob a majetku.
J. Srbová - jaká je situace v MŠ?
Předsedající - situace v MŠ je komplikovaná. Paní zastupující ředitelka Rišková a ostatní zaměstnanci
se  rozcházejí  v  názorech.  Městys  má  velmi  omezené  možnosti  jak  zasáhnout.  Prakticky  veškeré
kompetence k vyšetření a řešení problému má Česká školní inspekce. Vzhledem k rozsahu diskuze
není tato dopodrobna zaznamenána. Je k dispozici ve formě audiozáznamu. Ze strany vedení městyse
bude vyvynuta veškerá dostupná iniciativa a součinnost ČŠI k vyřešení celé záležitosti. 

XV. Kontrola usnesení a závěr
O. Vlasák přečetl usnesení. Nikdo z přítomných neměl ke znění usnesení námitek, ani doplnění.
Předsedající poděkoval všem přítomným za účast a ukončil zasedání zastupitelstva ve 20:45 hod.

Přílohy zápisu:
1) Usnesení č. 2/2018
2) Prezenční listina
3) Pozvánka na zasedání
4) Rozpočet sociálního fondu
5) Rozpočtové opatření č. 11/2017

Na zasedání  byla  pořízena  audionahrávka,  která  je  umístěna  na  webových  stránkách  městyse
Chudenice (www.chudenice.info) a dále je i v elektronické podobě uložena na úřadu městyse.

Zápis byl vyhotoven dne 19.3.2018

Zapisovatel: Ing. Oldřich Vlasák, Ph.D. ........................ dne .......................

Ověřovatelé: MUDr. Jana Srbová ........................ dne .......................

Jindřich Macán ........................ dne .......................

Starosta: Martin Dolejš ........................ dne .......................

Vyvěšeno na el. úřední desce: 23.3.2018
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                                                                   Městys Chudenice  

Zápis
ze 3. zasedání Zastupitelstva městyse Chudenice,

 konaného dne 15.5.2018 v zasedací místnosti úřadu městyse

I. Zahájení zasedání zastupitelstva

Zasedání Zastupitelstva městyse Chudenice (dále jen „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 19:05 hod.
starostou městyse Martinem Dolejšem (dále jen „předsedající“), který přivítal  všechny přítomné a
konstatoval, že zasedání zastupitelstva bylo řádně svoláno v souladu s § 92 zákona č. 128/2000 Sb., o
obcích (obecní zřízení), v platném znění. Informace o termínu zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o
obcích byla na úřední desce zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní. Současně byla
zveřejněna  na  „elektronické  úřední  desce“.  Předsedající  z  prezenční  listiny  přítomných  členů
zastupitelstva konstatoval, že je přítomno 9 členů zastupitelstva z celkového počtu 11 členů, takže
zastupitelstvo je usnášení schopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 

Přítomní zastupitelé: 
Mgr.  Marcel  Bezděk,  Martin  Dolejš,  Jindřich  Macán,  Jan  Přibáň,  Václava  Soupírová,  MUDr.  Jana
Srbová, Ing. Marie Šavlová, Bc. David Klíma, David Žák 

Nepřítomní zastupitelé: 
Mgr. Vladimír Svatoň (omluven), Ing. Oldřich Vlasák, Ph.D. (omluven)

Určení ověřovatelů a zapisovatele

Předsedající  určil  jako ověřovatele zápisu J. Přibáně, D. Klímu a zapisovatele D. Žáka. Jiný návrh
vznesen nebyl, navržení funkce přijali. 

Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání zastupitelstva

M. Bezděk přečetl usnesení z minulého zasedání. Nikdo neměl žádné námitky či doplnění. Předsedající
dodal informace, že body usnesení byly splněny, nebo jsou ve fázi plnění.

Návrhy na doplnění a schválení programu jednání

Předsedající  navrhl  program jednání  a  jeho změny.  Program jednání  byl  po úpravách navržen ke
schválení v tomto znění:

Program jednání:
 

I) Zahájení  zasedání  -  organizační  záležitosti,  kontrola  plnění  usnesení  z  minulého zasedání,
návrhy na doplnění a schválení programu jednání zastupitelstva. Představení nové zastupující
ředitelky MŠ a seznámení se situací v MŠ.
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II) Projednání  přijetí dotace ve výši 30.000,- Kč z dotačního titulu Plzeňského kraje „Podpora
kultury v PK pro rok 2018“ na akci „Rok Jaroslava Kvapila v Chudenicích“.

III) Projednání přijetí dotace ve výši 200.000,-Kč z dotačního titulu Plzeňského kraje „Zachování a
obnova pam. hodnoty a podstaty nem. kulturní památky nebo národní kulturní památky 2018“
na akci „Chudenice,sokolovna čp. 136“.

IV) Projednání  žádosti  o  podepsání  SoSB s  f.  ProjektEl,  s.r.o  na  zřízení  věcného břemene  a
dohodu  o  umístění  stavby  na  pozemku městyse  p.č.445/4  v  obci  Lučice,  v  souvislosti  s
výstavbou sloupku el. vedení NN.

V) Projednání žádosti f. MontProjekt a.s. o vyjádření v souvislosti s opravou vedení kabelů NN na
pozemcích městyse v lokalitě Podskalí.

VI) Projednání revokace bodu č. 2017-05-11 usnesení ze zasedání zastupitelstva dne 14.9.2017 a
vyhlášení  záměru  prodeje pozemku p.č.  228 v k.ú. městyse Chudenice,  jehož součástí  je
stavba trafostanice, společnosti ČEZ Distribuce, a.s.

VII) Vyhlášení  záměru  prodeje  pozemku  p.č.  454  v  k.ú.  městyse  Chudenice,  v  lokalitě  za
prodejnou COOP v Chudenicích.

VIII) Projednání  žádosti  člena  zastupitelstva  pana  Bc.  Davida  Klímy  o  zmocnění  k  přijímání
prohlášení o vstupu do manželství.

IX) Projednání žádosti p. Koláře o vydání souhlasného stanoviska k záměru výstavby rodinného
domu v obci Lučice na pozemku p.č. 341/2 v k.ú. městyse Chudenice.

X) Projednání Rozpočtového opatření č. 1/2018 a č. 2/2018.
XI) Projedníní žádosti o dotaci organizaci „Linka bezpečí“.
XII) Projednání žádosti pí. Kolajové o odprodeji areálu koupaliště ve Slatině.
XIII) Projednání  žádosti  pí.  Hončíkové  o  možnosti  vlastní  úpravy  plochy  a  vjezdu  před  

domem čp. 24 v Chudenicích.
XIV) Další organizační záležitosti.
XV) Diskuze.
XVI) Kontrola usnesení a závěr. 

Výsledek hlasování:   Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 2018-3-1: Program jednání byl  po úpravách schválen.

Představení nové zast. ředitelky MŠ a seznámení se situací v MŠ

Předsedající  představil  přítomným nově  ustanovenou  zastupující  ředitelku  MŠ v  Chudenicích  paní
Štěpánku Jílkovou a předal jí slovo. Paní Jílková nastínila svoji koncepci vedení MŠ v Chudenicích. MŠ
bude nadále přijímat dvouleté děti a činnost s dětmi by chtěla zaměřit i na mimo školní aktivity.
Předsedající  k  pracovnímu poměru se zast.  ředitelkou dodal,  že  v současnosti  je  zaměstnána na
zkrácený uvazek a od července 2018 bude toto změněno na celkový úvazek.

II. Projednání   přijetí dotace ve výši 30.000,- Kč z dotačního titulu 
Plzeňského kraje „Podpora kultury v PK pro rok 2018“ na akci 
„Rok Jaroslava Kvapila v Chudenicích“

Předsedající vysvětlil, že městys v součinnosti s vedením Starého zámku v Chudneicích zažádal na PK
o dotaci ve výši 31.000,- Kč na tuto akci a bylo nám přislíbeno 30.000,- Kč. Tato akce se koná v
průběhu celého roku 2018, v souvislosti s oslavami výročí narození našeho rodáka Jaroslava Kvapila.   
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Usnesení č. 2018-3-2:

Zastupitelstvo schválilo přijetí dotace ve výši 30.000,- Kč z dotačního titulu Plzeňského kraje „Podpora
kultury v PK pro rok 2018“ na akci „Rok Jaroslava Kvapila v Chudenicích“.

Výsledek hlasování:   Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0
Usnesení č. 2018-3-2 bylo schváleno.

III. Projednání  přijetí  dotace  ve  výši  200.000,-Kč  z  dotačního  
titulu Plzeňského kraje „Zachování a obnova pam. hodnoty a  
podstaty  nem.  kulturní  památky  nebo  národní  kulturní  
památky 2018“ na akci „Chudenice,sokolovna čp. 136“

Předsedající přednesl, že městys žádal o další dotaci ve výši 306.000,- Kč v souvislosti s pokračováním
na  opravách  Sokolovny.  Přislíbeno  bylo  ze  strany  PK  200.000,-  Kč.  Celková  hodnota  projektu  je
386.000,- Kč a jedná se o prvavu stropů a střech přístavků-průčelí nad vchodem do Sokolovny. Dále
také bude žádáno ještě o dotaci na MKČR, takže městys bude na této acki participovat maximálně
20% z celkových nákladů. 

Usnesení č. 2018-3-3:

Zastupitelstvo  schválilo  přijetí  dotace  ve  výši  200.000,-Kč  z  dotačního  titulu  Plzeňského  kraje
„Zachování a obnova pam. hodnoty a podstaty nem. kulturní památky nebo národní kulturní památky
2018“ na akci „Chudenice,sokolovna čp. 136“.

Výsledek hlasování:   Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0
Usnesení č. 2018-3-3 bylo schváleno.

IV. Projednání žádosti o podepsání    SoSB s f. ProjektEl, s.r.o na  
zřízení  věcného  břemene  a  dohodu  o  umístění  stavby  na  
pozemku  městyse  p.č.445/4  v  obci  Lučice,  v  souvislosti  s  
výstavbou sloupku el. vedení 

Předsedající přednesl obsah žádosti,  ve které jde o umístění sloupku el.  vedení NN k uvedenému
pozemku  v  obci  Lučice.  Sloupek  by  tedy  měl  být  na  pozemku  městyse.  Jedná  se  o  standardní
smlouvu.

Usnesení č. 2018-3-4:
Zastupitelstvo schválilo ratifikaci SoSB s f. ProjektEl, s.r.o na zřízení věcného břemene a dohodu o
umístění stavby na pozemku městyse p.č. 445/4 v obci Lučice, v souvislosti s výstavbou sloupku el.
vedení NN.
Výsledek hlasování:   Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 2018-3-4 bylo schváleno.
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V. Projednání   žádosti f. MontProjekt a.s. o vyjádření v souvislosti 
s opravou vedení kabelů NN na pozemcích městyse v lokalitě 
Podskalí

Předsedající  přednesl  obsah žádosti.  Jedná se o zrušení  nadzemního vedení el.  Energie a přesun
vedení pod zem. Práce budou probíhat i na pozemcích městyse. Realizace by měla proběhnout v roce
2019.

Usnesení č. 2018-3-5:

Zastupitelstvo  schválilo  souhlasné  vyjádření  k  žádosti  f.  MontProjekt  a.s.  v  souvislosti  s  opravou
vedení kabelů NN na pozemcích městyse v lokalitě Podskalí.

Výsledek hlasování:   Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0
Usnesení č. 2018-3-5 bylo schváleno.

VI. Projednání   revokace bodu č. 2017-05-11 usnesení ze zasedání 
zastupitelstva  dne  14.9.2017  a  vyhlášení  záměru    prodeje  
pozemku p.č. 228 v k.ú. městyse Chudenice, jehož součástí je 
stavba trafostanice, společnosti ČEZ Distribuce, a.s.

Předsedající vznesl požadavek na zastupitelstvo o revokaci bodu z dřívějšího usnesení zastupitelsta,
neboť došlo nedopatřením ke schválení prodeje, ale nebyl schválen a vyhlášen záměr prodeje. Je
nutno tedy tento postup dodržet a nejprve schválit vyhlášení záměru prodeje. Z tohoto důvodu je
také třeba provést revokaci usnesení. Jedná se o pozemek pod transformátorem v Záblatí, o který
projevila zájem společnost ČEZ. 

 Usnesení č. 2018-3-6:

Zastupitelstvo  schválilo  revokaci  bodu  č.  2017-05-11  usnesení  ze  zasedání  zastupitelstva  dne
14.9.2017 a schválilo vyhlášení záměru prodeje pozemku p.č. 228 v k.ú. městyse Chudenice, jehož
součástí je stavba trafostanice, společnosti ČEZ Distribuce, a.s.

Výsledek hlasování:   Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0
Usnesení č. 2018-3-6 bylo schváleno.

VII. Vyhlášení záměru    prodeje pozemku p.č. 454 v k.ú. městyse  
Chudenice  , v lokalitě za prodejnou COOP v Chudenicích

Předsedající uvedl, že jde o pozemek před garáží pana Josefa Kacerovského za prodejnou COOP  v
Chudenicích. Je již vypracován odhadní posudek ceny pozemku ve výši 1.530,- Kč. Pozemek je o
rozloze 5m2. Veškeré náklady spojené s prodejem jdou na vrub kupujícího.

Usnesení č. 2018-3-7:

Zastupitelstvo schválilo vyhlášení záměru prodeje pozemku p.č.  454 v k.ú. městyse Chudenice, v
lokalitě za prodejnou COOP v Chudenicích.

Výsledek hlasování:   Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 2018-3-7 bylo schváleno.
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VIII. Projednání žádosti člena zastupitelstva pana Bc. Davida Klímy 
o zmocnění k přijímání prohlášení o vstupu do manželství

Předsedající  přednesl  žádost  zastupitele  pana D.  Klímy,  kdy tento byl  osloven ze  strany občanky
Chudenic  paní  Šárky Rupertové k provedení  přijmutí  prohlášení  o vstupu do manželství  při  jejím
svatebním  obřadu.  V  souvislosti  s  tímto  je  potřeba   schválení  tohoto  pověření  zastupitelstvem
městyse.
D. Žák navrhl schválit pověření k přijímání prohlášení o vstupu do manželství na období od 1.7.2018
do 30.9.2018, neboť pan Klíma ještě ústně rozšířil svoji písemnou žádost o jedno provedení přijetí v
měsíci září 2018. 

Usnesení č. 2018-3-8:

Zastupitelstvo schválilo pověření člena zastupitelstva pana Bc. Davida Klímy k přijímání prohlášení o
vstupu do manželství v době od 1.7.2018 do 30.9.2018.

Výsledek hlasování:   Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 2018-3-8 bylo schváleno.

IX. Projednání žádosti p. Koláře o vydání souhlasného stanoviska 
k záměru výstavby rodinného domu v obci Lučice na pozemku 
p.č. 341/2 v k.ú. městyse Chudenice

Předsedající přednesl žádost pana Koláře, který chce stavět rodinný domek na svém pozemku v obci
Lučice. Dle ÚP městyse Chudenice je v této lokalitě stavba domku dle doložené PD možna. Žadatel
má již vyjádření všech účastníků řízení kromě městyse a nikdo se stavbou domku nemá problém.
Jedná se o pozemek pod rybníkem vedle rodiny Homolkových.

Usnesení č. 2018-3-9:

Zastupitelstvo schválilo vydání souhlasného stanoviska k záměru výstavby rodinného domu p. Koláře
v obci Lučice na pozemku p.č. 341/2 v k.ú. městyse Chudenice.

Výsledek hlasování:   Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0
Usnesení č. 2018-3-9 bylo schváleno.

X. Projednání   Rozpočtového opatření č. 1/2018 a č. 2/2018

Účetní městyse paní Vlčková seznámila zastupitelstvo s významnými položkami rozpočtových opatření.
Vysvětlila důvody opatření. RO č.1 postačuje vzít zastupitelstvem na vědomí, RO č.2 je nutno schválit.
Nikdo neměl námitek, či doplnění. 

Usnesení č. 2018-3-10:

Zastupitelstvo vzalo na vědomí Rozp. opatření č. 1/2018 a schválilo Rozp. opatření č. 2/2018.

Výsledek hlasování:   Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0
Usnesení č. 2018-3-10 bylo schváleno.
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XI. Projedníní žádosti o dotaci organizaci „Linka bezpečí“

Předsedající přečetl žádost tohoto subjektu, který městys žádá o dotaci ve výši 5tis. Kč na podporu
provozu této linky. Po projednání nebyly dány důvody ke schválení poskytnutí dotace. 

Usnesení č. 2018-3-11:

Zastupitelstvo neschválilo poskytnutí dotace Lince bezpečí.

Výsledek hlasování:   Pro 0 Proti 9 Zdrželi se 0
Usnesení č. 2018-3-10 - neschváleno.

XII. Projednání žádosti pí. Kolajové o odprodeji areálu koupaliště 
ve Slatině

Předsedající přečetl žádost paní Jolany Kolajové z Českých Budějovic, ve které žadatelka nabízí za
areál koupaliště včetně zařízení a budov 1.mil. Kč. Ze žádosti však není zcela jasně patrný záměr a
charakter dalšího využívání tohoto areálu. Z tohoto důvodu byl pověřen starosta k vyžádání dalších
podkladů, kdy zatím není důvod rozhodovat o vyhlašování záměru prodeje tohoto areálu. 

Usnesení č. 2018-3-12:

Zastupitelstvo projednalo žádost pí. Kolajové o odprodeji areálu koupaliště ve Slatině a rozhodlo o
vyzvání žadatelky k upřesnění její žádosti a budoucího záměru s areálem.

Výsledek hlasování:   Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0
Usnesení č. 2018-3-12 - neschválen prodej

XIII. Projednání žádosti  pí.  Hončíkové o možnosti  vlastní  úpravy  
plochy a vjezdu před domem čp. 24 v Chudenicích

Předsedající přednesl žádost paní Jany Hončíkové, která žádá o možnost úpravy plochy a vjezdu před
domem č. 24 v obci Chudenice. Důvod je osazení nových vrat před jejich domem. Půjde zejména o
úpvavu vjezdu ke vratům ze silnice přes žlab na odvod dešťové vody a o úpravu plochy pro parkování
vozidla, kam chce umístit zpevňující zatravňovací prvky. Vše bude provedno tak, aby byly zajištěny
normy funkčnosti a estetiky.  

Usnesení č. 2018-3-13:

Zastupitelstvo schválilo pí. Hončíkové úpravu plochy a vjezdu před domem čp. 24 v Chudenicích, v
rozsahu dle její žádosti.

Výsledek hlasování:   Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0
Usnesení č. 2018-3-13 bylo schváleno.

XIV. Další organizační záležitosti

Nikdo neměl žádné další organizační záležitosti.
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XV. Diskuze

D. Klíma - 1. poděkoval za schválení pověření k přijímání prohlášení o vstupu do manželství.
-  2.  ústně  požádal  o  zvážení  poskytnutí  dotace  ve  výši  15.000,-  Kč  na  výměnu

zabezpečovacího zařízení  v  chudenickém kostelu,  který je  již  zastaralý.  Žádost bude zaslána také
písemnou formou na další zastupitelstvo. 

- 3. v souvislosti s oslavami narození J. Kvapila inicioval žádost guvernérovi ČNB s možností
vydání pamětní dvousetkoruny. Bohužel v současnosti  již  není  možno tuto emisi  vydat,  neboť se
emise připravují vždy na 10let dopředu a tato je schválena do roku 2020. Žádat bude tedy možno až
na další výročí narození J.K. (160 let) a přál by si, aby byla žádost ze strany městyse v roce 2020
zaslána.
Předsedající – se žádostí může D. Klíma přijít a předložit ji zastupitelstvu až v roce 2020. V letošním
roce jsou volby na období 2018-2022.

Vladimír Blahout – požádal o možnost uspořádání rybářských závodů na rybníce na městečku v měsíci
září 2018, pořádání turnaje v tělocvičně ve hře „Prší“. Ze strany vedení městyse nebude těmto akcím
bráněno, naopak budou podpořeny.  
   
Fentová – na pozemku u školky jsou smrčky, které vypadají strašně. Nebylo by možné zkulturnit tento
plot mezi pozemkem školky a paní Čadové? Zda by nebylo možné navézt trochu štěpky na záhony
kolem kostela a na náměstí? Nemohla by se štěpka prodávat občanům?
Předsedající – smrčky zařídíme, štěpku na záhony také, štěpka se zatím prodávat nebude.
Klíma – thůje za památníkem padlých na městečku by chtěly také upravit.

J. Srbová – jak to vypadá se stavbou na pozemku naproti panu Hufovi. Při příjezdu do obce je to
hrozné.
Předsedající – stavba je pozastavena ze strany stavebního úřadu.

J. Srbová – co víme o nové zast. Ředitelce a jaká je situace v MŠ?
Vzhledem  k  rozsahu  diskuze  není  tato  dopodrobna  zaznamenána.  Je  k  dispozici  ve  formě
audiozáznamu.  

M. Bezděk – otázka na situaci v souvislosti návštěvou úřadu zástupce České pošty a budoucí záměry s
poštou v Chudenicích.
Předsedající – byla to pouze informativní schůzka, kde zástupce pošty prezentoval jejich nový projekt.
Vzhledem k  rozsahu  další  diskuze  není  tato  dopodrobna  zaznamenána.  Je  k  dispozici  ve  formě
audiozáznamu.  

M.  Bezděk  –  vzhledem  k  tomu,  že  zástupce  neziskové  organizace  OTISK  a  nájemce  rozhledny
Bolfánek adekvátním způsobem nekomunikuje s úřadem městyse vznáší dotaz, v jaké fázi je instalace
expozice Sv. Wolfganga na rozhledně Bolfánek. Městys byl participátorem na tomto projektu cca 330
tis.Kč, kdy do současnosti dle vlastních poznatků není ve vztahu k městysi projekt dořešen. K otevření
expozice mělo dojít již před několika lety, konkrétně v červnu 2015. Na žádosti a opakované oficiální
urgence ze strany městyse, není ze strany Otisku adekvátně reagováno.
Předsedající – schodou okolností se zástupcem Otisku panem Karlem Junkvirtem nedávno mluvil a on
mu řekl, že interaktivní obrazovky jsou již nainstalovány, ale má problém s instalací historických věcí,
neboť je tam velká vlhkost. 
D. Klíma – domnívá se, že vlhkost tam být nemůže, z osobní zkušennosti si myslí, že je tam ideální
vlhkost a dokonce spíše by řekl že sucho. Měla tam být také i umístěna socha sv. Wolfganga, která je
do současnosti umístěna v kostele v Chudenicích.  
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XVI. Kontrola usnesení a závěr

Zapisovatel David Žák přečetl usnesení. Nikdo z přítomných neměl ke znění usnesení námitek, ani
doplnění.
Předsedající poděkoval všem přítomným za účast a ukončil zasedání zastupitelstva ve 20:45 hod.

Přílohy zápisu:

1) Usnesení č. 3/2018
2) Prezenční listina
3) Pozvánka na zasedání
4) Rozpočtové opatření č. 1/2018 a č. 2/2018

Na zasedání  byla  pořízena  audionahrávka,  která  je  umístěna  na  webových  stránkách  městyse
Chudenice (www.chudenice.info) a dále je i v elektronické podobě uložena na úřadu městyse.

Zápis byl vyhotoven dne 29.5.2018

Zapisovatel: David Žák ........................ dne .......................

Ověřovatelé: Jan Přibáň ........................ dne .......................

Bc. David Klíma ........................ dne .......................

Starosta: Martin Dolejš ........................ dne .......................

Vyvěšeno na el. úřední desce: 31.5.2018
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Zápis 

 

ze 4. zasedání Zastupitelstva městyse Chudenice, 
 konaného dne 30.5.2018 v zasedací místnosti úřadu městyse 

 

 I. Zahájení zasedání zastupitelstva 

 
Zasedání Zastupitelstva městyse Chudenice (dále jen „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 18:35 hod. 
starostou městyse Martinem Dolejšem (dále jen „předsedající“), který přivítal všechny přítomné a 
konstatoval, ţe zasedání zastupitelstva bylo řádně svoláno v souladu s § 92 zákona č. 128/2000 Sb., o 
obcích (obecní zřízení), v platném znění. Informace o termínu zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o 
obcích byla na úřední desce zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní. Současně byla 
zveřejněna na „elektronické úřední desce“. Předsedající z prezenční listiny přítomných členů 
zastupitelstva konstatoval, ţe je přítomno 10 členů zastupitelstva z celkového počtu 11 členů, takţe 
zastupitelstvo je usnášení schopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích).  
 
Přítomní zastupitelé:  

Mgr. Marcel Bezděk, Martin Dolejš, Bc. David Klíma, Jindřich Macán, Jan Přibáň, Václava Soupírová, 

MUDr. Jana Srbová, Ing. Marie Šavlová, Ing. Oldřich Vlasák, Ph.D., David Ţák  

 

Nepřítomní zastupitelé:  

Mgr. Vladimír Svatoň (omluven) 

 

Určení ověřovatelů a zapisovatele 

 
Předsedající určil jako ověřovatele zápisu J. Srbovou, D. Ţáka a zapisovatele O. Vlasáka. Jiný návrh 
vznesen nebyl, navrţení funkce přijali.  
 

Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání zastupitelstva 
 
M. Bezděk přečetl usnesení z minulého zasedání. Nikdo neměl ţádné námitky či doplnění. Předsedající 
dodal informace, ţe body usnesení byly splněny, nebo jsou ve fázi plnění. 
 

Návrhy na doplnění a schválení programu jednání 
 
Předsedající navrhl program jednání a jeho změny. Program jednání byl po úpravách navrţen ke 
schválení v tomto znění: 
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Program jednání: 
  

I) Zahájení zasedání - organizační záleţitosti, kontrola plnění usnesení z minulého zasedání, 
návrhy na doplnění a schválení programu jednání zastupitelstva.  

II)        Rozpočtové opatření č. 3. 
III) Projednání výsledku výběrového řízení na připojení vrtu HV 6. 
IV)        Projednání podpisu smlouvy se SMS ČR ohledně pověřenkyně k zákonu GDPR. 
V) Projednání ţádosti pana Klímy o příspěvek na zabezpečovací zařízení v kostele Sv. Jana 

Křtitele. 
VI)        Projednání situace havarijního fondu na opravy vodovodu a kanalizace. 
VII) Projednání výsledku výběrového řízení na vybudování hasičské zbrojnice SDH. 
VIII) Projednání ţádosti paní Jungvirtové v zastoupení občanů Slatiny. 
IX)        Projednání pověření starosty k podpisu dodatků smluv v souladu se zákonem GDPR. 
X)        Další organizační záleţitosti. 
XI) Diskuze. 
XII) Kontrola usnesení a závěr.  

 
Výsledek hlasování:    Pro  10 Proti 0 Zdrželi se 0 
Usnesení č. 2018-4-1 bylo schváleno. 

 
 

II. Rozpočtové opatření č. 3/2018 
 
Předsedající vyzval M. Šavlovou, aby přítomné seznámila s podstatnými poloţkami v rozpočtovém 
opatření.    
 
 
Usnesení č. 2018-4-2: 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí rozpočtové opatření č. 3/2018  

Výsledek hlasování:    Pro  10 Proti 0 Zdrželi se  0 
Usnesení č. 2018-4-2 bylo schváleno. 

 
 

III. Projednání výsledku výběrového řízení na připojení vrtu HV6. 
 

 
Předsedající informoval o nabídkách firem, které se zúčastily výběrového řízení: 
Praves   4.307.546,- 
Vak Servis  3.871.151,- 
Suptel   3.849.653,- 
Aqua Šumava 3.630.326,-  

Ceny jsou uvedeny bez DPH. 
 
Na základě pravidla výběru nejniţší nabídky ve výběrovém řízení zvítězila firma Aqua Šumava Nýrsko 
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Součástí výstavby bude také dovybavení stávajícího vodojemu zařízením pro sníţení obsahu radonu 
ve vodě. 
 
Vlastní náklady obce: 1.429.567,- 
Dotace je 2.200.567,- Kč 
 
Obec je schopna připojení vrtu financovat. 
 
 
Usnesení č. 2018-4-3: 

Zastupitelstvo schválilo výsledky výběrového řízení a sepsání smlouvy s firmou Aqua Šumava. 

 

Výsledek hlasování:    Pro  10 Proti 0 Zdrželi se  0 
 
 Usnesení č. 2018-4-3 bylo schváleno. 

 
 

IV. Projednání podpisu smlouvy se SMS ČR ohledně pověřenkyně 
k zákonu GDPR. 

 
Předsedající vysvětlil problematiku pověřence na ochranu osobních údajů - GDPR. Sdruţení místních 
samospráv nabídlo centrální pověřenkyni. Sluţba stojí 600 kč/měsíc za obec a 900,-Kč/měsíc za MŠ. 
Ceny jsou paušální a nejsou vázány na velikost obce, či na počet úkonů.  
 
Usnesení č. 2018-4-4: 

Zastupitelstvo schválilo sepsání smlouvy se SMS ČR ohledně pověřenkyně k zákonu GDPR. 

 

Výsledek hlasování:    Pro  10 Proti 0 Zdrželi se  0 
 
 Usnesení č. 2018-4-4 bylo schváleno. 

 
 
V. Projednání žádosti pana Klímy o příspěvek na zabezpečovací zařízení 
v kostele Sv. Jana  Křtitele. 
 
D. Klíma doplnil ţádost o poskytnutí příspěvku.  
 
Usnesení č. 2018-4-5: 

Zastupitelstvo schválilo poskytnutí příspěvku na pořízení zabezpečovacího zařízení v kostele Sv. Jana 
Křtitele ve výši 15.000,- Kč. 

 

Výsledek hlasování:    Pro  10 Proti 0 Zdrželi se  0 
 
 Usnesení č. 2018-4-5 bylo schváleno. 
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VI.  Projednání situace havarijního fondu na opravy vodovodu a 
kanalizace. 
 
Předsedající seznámil přítomné s textem dopisu od Ministerstva Zemědělství týkajícího se havarijního 
fondu na opravu vodovodu a kanalizace. 
 
Ing. Kasalický doplnil informace o plánu financování obnovy. Odhad hodnoty technologie vodovodu a 
kanalizace v Chudenicích je cca 49 mil Kč. Odhad ţivotnosti funkčnosti vodovodu je v průměru 56 let, 
vrtů 36 let, kanalizace 54 let a ČOV 36 let. Ministerstvo Zemědělství nařizuje zřízení havarijního fondu, 
ze kterého se budou postupně čerpat finanční prostředky na obvnovu vodovodu a kanalizace. Část 
fondu se tvoří z vodného a stočného a druhá část z rozpočtu obce. Z výpočtu MZ vyplývá, ţe aktuální 
výše vodného a stočného by se měla zvýšit o cca o 10 kč/m3. 
  
Usnesení č. 2018-4-6: 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí plán financování obnovy vodovodů a kanalizací obce Chudenice. 

 
 
VII. Projednání výsledku výběrového řízení na vybudování hasičské 
zbrojnice SDH. 
  
Předsedající informoval o nabídkách: 
Routfin building - 17.810.750,- 
ZETES Klatovy – 16.529.399,-  
 
Ceny jsou vč. DPH 
 
Na základě nejniţší nabídkové ceny je vítězem výběrového řízení firma ZETES Klatovy. 
 
Původní předpokládaná částka 16.529.399,- Kč vč. DPH 
 
Celkové náklady 16.141.215 Kč  
Dotace činí   14.527.093,- (82% z původní plánované částky) 
Náklady obce   3.120.161,- 
 
Finanční situace obce dovoluje uskutečnění této akce. 
 
 
Usnesení č. 2018-4-7: 

Zastupitelstvo schválilo výsledek výběrového řízení a sepsání smlouvy s firmou Zetes Klatovy. 

 

Výsledek hlasování:    Pro  10 Proti 0 Zdrželi se  0 
 
 Usnesení č. 2018-4-7 bylo schváleno. 
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VIII. Projednání žádosti paní Jungvirtové v zastoupení občanů Slatiny. 

 
Předsedající přečetl ţádost obyvatel obce Slatina o zprovoznění koupaliště ve Slatině. Náklady na 
napuštění koupaliště jsou cca 15.000,-, přičemţ napouštění trvá cca 6 týdnů. Zástupci obyvatel Slatiny 
přislíbili pomoc při čištění koupaliště a sekání. 
 
 
Usnesení č. 2018-4-8: 

Zastupitelstvo schválilo napuštění koupaliště ve Slatině. 

 

Výsledek hlasování:    Pro  10 Proti 0 Zdrželi se  0 
 
 Usnesení č. 2018-4-8 bylo schváleno. 

 

IX. Projednání pověření starosty k podpisu dodatků smluv v souladu se 
zákonem GDPR.  

 
Předsedající seznámil s problematikou.  
 
Usnesení č. 2018-4-9: 

Zastupitelstvo schválilo pověření starosty k podpisu dodatků smluv v souladu se zákonem GDPR. 

 

Výsledek hlasování:    Pro  9 Proti 0 Zdrželi se  0 
 
 Usnesení č. 2018-4-9 bylo schváleno. 

 
 

X. Další organizační záležitosti 
 
Nikdo neměl ţádné další organizační záleţitosti. 

 
 
XI. Diskuze 
 
K. Jungvirt informoval o situaci s expozicí na Bolfánku. Problémy jsou technického rázu a týkají se 
také exponátů. Došlo k rozlepení dvou vitrín v důsledku vlhkosti. Vitríny se budou opravovat. Vlhkost 
byla odstraněna zapůjčenými vysoušeči. Záleţitost je i v řešení ROP. Je moţné, ţe bude navýšena 
doba udrţitelnosti, případně můţe dojít k uvalení sankce. 
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XII.    Kontrola usnesení a závěr 
 
Zapisovatel O. Vlasák přečetl usnesení. Nikdo z přítomných neměl ke znění usnesení námitek, ani 
doplnění. 

 
Předsedající poděkoval všem přítomným za účast a ukončil zasedání zastupitelstva ve 20:25 hod. 

 
Přílohy zápisu: 
 
1) Usnesení č. 3/2018 
2) Prezenční listina 
3) Pozvánka na zasedání 
4) Rozpočtové opatření č. 3/2018 
 
 
Zápis byl vyhotoven dne 1.6.2018 
 
 
 
Zapisovatel: Ing. Oldřich Vlasák, Ph.D. ........................ dne ....................... 

 

Ověřovatelé: MUDr. Jana Srbová  ........................ dne ....................... 
 
 
David Ţák   ........................ dne ....................... 

 
 
Starosta: Martin Dolejš    ........................ dne ....................... 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vyvěšeno na el. úřední desce: 30.5.2018 
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Zápis
z 5. zasedání Zastupitelstva městyse Chudenice,

 konaného dne 28.6.2018 v zasedací místnosti úřadu městyse

I. Zahájení zasedání zastupitelstva
Zasedání Zastupitelstva městyse Chudenice (dále jen „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 18:05 hod.
starostou městyse Martinem Dolejšem (dále jen „předsedající“),  který přivítal  všechny přítomné a
konstatoval, že zasedání zastupitelstva bylo řádně svoláno v souladu s § 92 zákona č. 128/2000 Sb., o
obcích (obecní zřízení), v platném znění. Informace o termínu zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o
obcích byla na úřední desce zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní. Současně byla
zveřejněna  na  „elektronické  úřední  desce“.  Předsedající  z  prezenční  listiny  přítomných  členů
zastupitelstva konstatoval, že je přítomno 8 členů zastupitelstva z celkového počtu 11 členů, takže
zastupitelstvo je usnášení schopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 

Přítomní zastupitelé: 

Mgr. Marcel Bezděk, Martin Dolejš, Bc. David Klíma (od 18:24), Jindřich Macán, Jan Přibáň, Václava
Soupírová, MUDr. Jana Srbová, Ing. Marie Šavlová, Ing. Oldřich Vlasák, Ph.D., David Žák 

Nepřítomní zastupitelé: 

Mgr. Vladimír Svatoň (neomluven), Václava Soupírová (neomluvena)

Určení ověřovatelů a zapisovatele

Zapisovatel Ing. Vlasák, ověřovatelé David Žák a Mgr. Bezděk.

Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání zastupitelstva
M. Bezděk přečetl usnesení z minulého zasedání. Nikdo neměl žádné námitky či doplnění. Předsedající
dodal informace, že body usnesení byly splněny, nebo jsou ve fázi plnění.

Návrhy na doplnění a schválení programu jednání

Předsedající  navrhl  program jednání  a jeho změny. Program jednání  byl  po úpravách navržen ke
schválení v tomto znění:

Program jednání: 

I) Zahájení  zasedání  -  organizační  záležitosti,  kontrola  plnění  usnesení  z  minulého zasedání,
návrhy na doplnění a schválení programu jednání zastupitelstva,

II) Rozpočtové opatření č. 4/2018,
III) Rozpočtové opatření č. 5/2018,
IV) Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření městyse Chudenice za rok 2017,
V) Návrh závěrečného účtu městyse Chudenice za rok 2017,
VI) Schválení účetní závěrky městyse Chudenice za rok 2017,
VII) Projednání návrhu smlouvy na vykonání přezkoumání hospodaření městyse Chudenice za rok

2018 s firmou DaKan,
VIII) Projednání návrhu smlouvy o poskytnutí účelové dotace 700.000,- Kč od PK jako „Příspěvek 

na opravu cisternové automobilové stříkačky většího rozsahu“,
IX) Projednání návrhu smlouvy o poskytnutí účelové dotace Bezpečné branky 54.000,- Kč,

X) Projednání návrhu smlouvy o poskytnutí účelové dotace na akci Sokolovna „Oprava
střechy a teras“,
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XI) Přijetí dotace  MK 250.000 Kč na akci Sokolovna „Oprava střechy teras“,
XII) Projednání návrhu SoD s firmou Tesařství J. Matějka jako zhotovitele,
XIII) Projednání návrhu smlouvy o poskytnutí účelové dotace z havarijního programu PK na opravu

ČOV – 400.000 Kč,
XIV) Žádost p. Bendy ke změně ÚP č.1,
XV) Určení počtu zastupitelů pro další volební období dle zákona o obcích,
XVI) Projednání návrhu zřizovací listiny JSDH,
XVII) Prodej pozemku p.č. 228 v k.ú. Chudenice,
XVIII) Prodej pozemku p.č. 454 v k.ú. Chudenice,
XIX) Projednání indikativní nabídky ČSOB na účelový úvěr pro městys Chudenice,
XX) Schválení zajištění úvěru zástavním právem nemovitosti  budovy úřadu městyse Chudenice

Kvapilova 215,
XXI) Vyhlášení záměru pronájmu bytu v Čechově ul. 162,
XXII) Projednání finálního řešení změny územního plánu č. 1.

Výsledek hlasování:   Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0
Usnesení č. 2018-5-1 bylo schváleno.

II. Rozpočtové opatření č. 4/2018
Předsedající  požádal  účetní  paní  J.  Vlčkovou, aby přítomné seznámila  s  podstatnými položkami v
rozpočtovém opatření, ta tak učinila.   

Usnesení č. 2018-5-1:

Zastupitelstvo vzalo na vědomí rozpočtové opatření č. 4/2018.

III. Rozpočtové opatření č. 5/2018

Účetní J. Vlčková opět seznámila přítomné s podstatnými položkami v rozpočtovém opatření.  

Usnesení č. 2018-5-2:

Zastupitelstvo schválilo rozpočtové opatření č. 5/2018.

Výsledek hlasování:   Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0
Usnesení č. 2018-5-2 bylo schváleno.

IV. Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření městyse Chudenice
za rok 2017
Předsedající  požádal  účetní  paní  J.  Vlčkovou,  aby  přítomné  seznámila  s  výsledky  přezkoumání
hospodaření.  Nikdo neměl žádné námitky, či doplnění.

Usnesení č. 2018-5-3:

Zastupitelstvo vzalo na vědomí Zprávu o přezkoumání hospodaření městyse Chudenice za rok 2017.

V. Návrh závěrečného účtu městyse Chudenice za rok 2017
Předsedající požádal účetní paní Vlčkovou, aby přítomné seznámila se závěrečným účtem.  

Usnesení č. 2018-5-4:

Zastupitelstvo schválilo bez výhrad závěrečný účet městyse Chudenice za rok 2017.

Výsledek hlasování:   Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0
Usnesení č. 2018-5-4 bylo schváleno.
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VI. Schválení účetní závěrky městyse Chudenice za rok 2017

Předsedající požádal účetní paní Vlčkovou, aby přítomné seznámila s podstatnými položkami v účetní
závěrce. (Na zasedání se dostavil D. Klíma)

Usnesení č. 2018-5-5:

Zastupitelstvo schválilo účetní závěrku městyse Chudenice za rok 2017.

Výsledek hlasování:   Pro 10 Proti 0 Zdrželi se 0
Usnesení č. 2018-5-5 bylo schváleno.

VII. Projednání  návrhu smlouvy  na  vykonání  přezkoumání  hospodaření
městyse Chudenice za rok 2018 s firmou DaKan

Předsedající informoval o bezproblémové spolupráci s firmou DaKan a také po konzultaci s účetní,
paní  Vlčkovou doporučil  prodloužení  smlouvy za  stejných podmínek na další  rok. Cena služby je
23.000,- Kč za rok. 

Usnesení č. 2018-5-6:

Zastupitelstvo schválilo  sepsání  smlouvy  s  firmou  DaKan,  předmět  smlouvy  -  přezkoumání
hospodaření městyse Chudenice v roce 2018.

Výsledek hlasování:   Pro 10 Proti 0 Zdrželi se 0
Usnesení č. 2018-5-6 bylo schváleno.

VIII. Projednání  návrhu  smlouvy  s  PK  o  poskytnutí  účelové  dotace
700.000,- Kč jako „Příspěvek na opravu cisternové automobilové stříkačky
většího rozsahu“

Předsedající požádal D. Žáka o vysvětlení problematiky. Jedná se o poskytnutí dotace od Plzeňského
kraje zejména na výměnu vodní nádrže hasičského cisternového vozidla Tatra 815, CAS 32, jejíž stav
je již delší dobu havarijní. Částka 700 tis. by měla pokrýt 50% celkových nákladů. Městys Chudenice
přispěje na opravu vozidla dalších 700 tis. Kč. Snažíme se snížit participaci městyse z dalších zdrojů.
Projekt musí být realizován do konce roku 2018.

Usnesení č. 2018-5-7:

Zastupitelstvo schválilo přijetí účelové dotace ve výši 700.000,- Kč z rozpočtu Plzeňského kraje do
rozpočtu městyse Chudenice - program „2018 Příspěvek na opravu cisternové automobilové stříkačky
většího rozsahu“.

Výsledek hlasování:   Pro 10 Proti 0 Zdrželi se 0
Usnesení č. 2018-5-7 bylo schváleno.

IX. Projednání  návrhu  smlouvy  o  poskytnutí  účelové  dotace  Bezpečné
branky 54.000,- Kč

Předsedající informoval o získání dotace na pořízení fotbalových branek. Budou využívány pro tréningy
mládeže.
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Usnesení č. 2018-5-8:

Zastupitelstvo schválilo  přijetí  účelové  dotace  ve  výši  54.000,-  Kč  z  rozpočtu  Plzeňského kraje  -
program„ Bezpečné branky 2018“ do rozpočtu městyse Chudenice, jako příspěvek na akci „Bezpečné
branky pro TJ Sokol Chudenice“,

Výsledek hlasování:   Pro 10 Proti 0 Zdrželi se 0
Usnesení č. 2018-5-8 bylo schváleno.

X. Projednání  návrhu  smlouvy  o  poskytnutí  účelové  dotace  na  akci
Sokolovna „Oprava střechy a teras“

Předsedající informoval o získání dotace od PK ve výši 200tis. Kč na opravu střechy a teras Sokolovny.

Usnesení č. 2018-5-9:

Zastupitelstvo schválilo přijetí účelové dotace 200.000,- Kč, z rozpočtu Plzeňského kraje do rozpočtu
městyse Chudenice, jako příspěvek na akci Sokolovna „Oprava střechy a teras“.

Výsledek hlasování:   Pro 10 Proti 0 Zdrželi se 0
Usnesení č. 2018-5-9 bylo schváleno.

XI. Přijetí dotace MK 250.000 Kč na akci Sokolovna „Oprava střechy teras“

Předsedající informoval o získání dotace z MK ve výši 250.000 Kč také na opravu Sokolovny.

Usnesení č. 2018-5-10:

Zastupitelstvo schválilo přijetí dotace ve výši 250.000,- Kč od Ministerstva kultury ČR z programu
„Péče  o  vesnické  památkové  rezervace  a  zóny  a  krajinné  památkové  zóny“  na  akci  „Chudenice
Sokolovna č.p. 136 - opravy střechy teras“,

Výsledek hlasování:   Pro 10 Proti 0 Zdrželi se 0
Usnesení č. 2018-5-10 bylo schváleno.

XII. Projednání návrhu SoD s     firmou Tesařství J. Matějka jako zhotovitele

Předsedající  informoval  o  dosavadní  bezproblémové  spolupráci  s firmou  Tesařství  J.  Matějka  a
doporučil  ve spolupráci pokračovat a sepsat smlouvy na opravu obou teras Sokolovny. Předmětem
prací  bude  kompletní  výměna  stropů,  krytiny,  nové  sloupky,  zábradlí  atd.  Projekt  zpracoval  Ing.
Chmelík.

Usnesení č. 2018-5-11:

Zastupitelstvo schválilo  SoD  s  firmou  Tesařství  J.  Matějka  jako  se  zhotovitelem akce  Sokolovna
„Oprava střechy a teras“.

Výsledek hlasování:   Pro 10 Proti 0 Zdrželi se 0
Usnesení č. 2018-5-11 bylo schváleno.

XIII. Projednání  návrhu  smlouvy  o  poskytnutí  účelové  dotace  z
havarijního programu PK na opravu ČOV – 400.000,- Kč

Předsedající informoval, že se žádalo o 806.000,- Kč, získali jsme dotaci 400.000,- Kč. Dotace by měla
být použita alespoň na dílčí opravu ČOV. Bude konzultováno s provozovatelem.
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Usnesení č. 2018-5-12:

Zastupitelstvo schválilo přijetí  účelové  dotace  ve  výši  400.000,-  Kč  z  programu  „Odstraňování
havarijních stavů a naléhavé potřeby obcí PK 2018“ na akci „Chudenice-rekonstrukce ČOV, etapa2“.

Výsledek hlasování:   Pro 10 Proti 0 Zdrželi se 0
Usnesení č. 2018-5-12 bylo schváleno.

XIV. Žádost p. Bendy ke změně ÚP č.1

Předsedající informoval o žádosti pana Bendy o změnu v územním plánu.

Usnesení č. 2018-5-13:

Zastupitelstvo vzalo na vědomí žádost pana Bendy ke změně ÚP č. 1.

XV. Určení počtu zastupitelů pro další volební období dle zákona o obcích

Předsedající  doporučil  ponechat  pro  další  volební  období  počet  zastupitelů  11.  Jiný  návrh  nebyl
vznesen. 

Usnesení č. 2018-5-:

Zastupitelstvo schválilo počet zastupitelů pro další volební období 2018-2022 v počtu 11 členů.

Výsledek hlasování:   Pro 10 Proti 0 Zdrželi se 0
Usnesení č. 2018-5-14 bylo schváleno.

XVI. Projednání návrhu zřizovací listiny JSDH

D. Žák informoval o sepsání návrhu zřizovací listiny JSDH, jejíž znění odpovídá současným předpisům. 

Usnesení č. 2018-5-15:

Zastupitelstvo schválilo zřízení Jednotky SDH městyse Chudenice vydáním nové zřizovací listiny.

Výsledek hlasování:   Pro 10 Proti 0 Zdrželi se 0
Usnesení č. 2018-5-15 bylo schváleno.

XVII. Prodej pozemku p.č. 228 v k.ú. Chudenice

Předsedající – jedná se o pozemek pod transformátorem, o který má zájem firma ČEZ Distribuce.
Nikdo jiný se k vyhlášenému záměru prodeje nepřihlázil. Cena pozemku je 758 Kč.

Usnesení č. 2018-5-16:

Zastupitelstvo schválilo prodej pozemku p.č. 228 v k.ú. Chudenice.

Výsledek hlasování:   Pro 10 Proti 0 Zdrželi se 0
Usnesení č. 2018-5-16 bylo schváleno.

XVIII. Prodej pozemku p.č. 454 v     k.ú. Chudenice

Předsedající – jedná se o pozemek 5 m2 v sousedství manželů Kacerovských, cena 1500 Kč. 
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Usnesení č. 2018-5-17:

Zastupitelstvo schválilo prodej pozemku p.č. 454 v k.ú. Chudenice.

Výsledek hlasování:   Pro 10 Proti 0 Zdrželi se 0
Usnesení č. 2018-5-17 bylo schváleno.

XIX. Projednání  indikativní  nabídky  ČSOB  na  účelový  úvěr  pro  městys
Chudenice
Předsedající – jedná se o úvěr na financování stavby hasičské zbrojnice. M. Šavlová poskytla další
informace. V letošním roce plánujeme větší investiční akce – připojení vrtu, oprava oken MŠ a další.
Na financování celého projektu stavby hasičské zbrojnice bychom použili úvěr ve výši 17 mil. Kč. Úvěr
byl nabídnut s dobou splácení patnáct let, nicméně předpokládá se jeho zplacení bezprostředně po
proplacení dotace. Vlastní podíl obce bude činit 3,1 mil Kč. Jedná se o úvěr se zajištěním, předpokládá
se zajištění budovou úřadu městysu Chudenice č.p. 215.

Usnesení č. 2018-5-18:

Zastupitelstvo schválilo realizaci úvěru od společnosti ČSOB, a.s. ve výši 17.000.000,- Kč pro městys
Chudenice, na výstavbu nové hasičské zbrojnice v Chudenicích.

Výsledek hlasování:   Pro 10 Proti 0 Zdrželi se 0
Usnesení č. 2018-5-18 bylo schváleno.

XX. Schválení zajištění úvěru zástavním právem nemovitosti budovy úřadu
městyse Chudenice Kvapilova 215
Nutno provést v souvislosti s žádostí o úvěr na hasičskou zbrojnici.

Usnesení č. 2018-5-19: 

Zastupitelstvo schválilo zajištění úvěru od společnosti ČSOB, a.s. zástavním právem k nemovitosti
budovy úřadu městyse Chudenice, Kvapilova 215.

Výsledek hlasování:   Pro 10 Proti 0 Zdrželi se 0
Usnesení č. 2018-5-19 bylo schváleno.

XXI. Vyhlášení záměru pronájmu bytu v     Čechově ul. 162
Předsedající informoval o uvolnění bytu v Čechově ulici 162 po paní Babkové.

Usnesení č. 2018-5-20:

Zastupitelstvo schválilo záměr pronájmu bytu v Čechově ulici 162.

Výsledek hlasování:   Pro 10 Proti 0 Zdrželi se 0
Usnesení č. 2018-5-20 bylo schváleno.

XXII. Projednání finálního řešení změny územního plánu č. 1.
Předsedající informoval o zaslání finální změny územního plánu se všemi projednávanými změnami
z Odboru výstavby a územního plánování Klatovy. Zmínil také jednotlivé změny v ÚP.

Usnesení č. 2018-5-21:

Zastupitelstvo vydává  změnu  č.1  ÚP  Chudenice  formou  opatření  obecné  povahy,  kde  je  popsán
postup pořizování se všemi termíny.
Výsledek hlasování:   Pro 10 Proti 0 Zdrželi se 0
Usnesení č. 2018-5-21 bylo schváleno.
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XXIII. Pověření starosty k sepsání smluv s technickým dozorem investora,
autorským  dozorem  a  koordinátorem  BOZP  v  souvislosti  s  výstavbou
hasičské zbrojnice 
D. Žák informoval o nutnosti sepsat smlouvy s technickým dozorem investora, autorským dozorem a
koordinátorem BOZP v souvislosti s výstavbou hasičské zbrojnice.

Usnesení č. 2018-5-22:

Zastupitelstvo  schválilo  pověření  starosty  k  sepsání  smlouvy  s  technickým  dozorem  investora,
koordinátorem BOZP a autorským dozorem v souvislosti s realizací výstavby nové hasičské zbrojnice.
Výsledek hlasování:   Pro 10 Proti 0 Zdrželi se 0
Usnesení č. 2018-5-22 bylo schváleno.

XXIV. Další organizační záležitosti
Nikdo neměl žádné další organizační záležitosti.

XXV. Diskuze
D. Klíma požádal o zaslání žádosti na biskupství ohledně konání tradičního průvodu ke kapli sv. Anny v
rámci Anenské pouti, který by se letos neměl konat. Přislíbil sepsání žádosti. 
Paní Kolajová oslovila úřad s nabídkou na koupi objektu koupaliště ve Slatině. Představila svůj záměr. 

XII. Kontrola usnesení a závěr
Zapisovatel O. Vlasák přečetl usnesení. Nikdo z přítomných neměl ke znění usnesení námitek, ani
doplnění. Předsedající poděkoval všem přítomným za účast a ukončil zasedání zastupitelstva ve 21:15
hod.

Přílohy zápisu:
1) Usnesení č. 5/2018
2) Prezenční listina
3) Pozvánka na zasedání
4) Rozpočtové opatření č. 4/2018 a 5/2018
5) Zřizovací listina JSDH

Zápis byl vyhotoven dne 25.7.2018

Zapisovatel: Ing. Oldřich Vlasák, Ph.D. ........................ dne .......................

Ověřovatelé: David Žák ........................ dne .......................

Marcel Bezděk ........................ dne .......................

Starosta: Martin Dolejš ........................ dne .......................

Vyvěšeno na el. úřední desce: 10.8.2018
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Zápis
z 6. zasedání Zastupitelstva městyse Chudenice,

 konaného dne 26.9.2018 v zasedací místnosti úřadu městyse

I. Zahájení zasedání zastupitelstva

Zasedání Zastupitelstva městyse Chudenice (dále jen „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 18:03 hod.
starostou městyse Martinem Dolejšem (dále jen „předsedající“),  který přivítal  všechny přítomné a
konstatoval, že zasedání zastupitelstva bylo řádně svoláno v souladu s § 92 zákona č. 128/2000 Sb., o
obcích (obecní zřízení), v platném znění. Informace o termínu zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o
obcích byla na úřední desce zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní. Současně byla
zveřejněna  na  „elektronické  úřední  desce“.  Předsedající  z  prezenční  listiny  přítomných  členů
zastupitelstva konstatoval, že je přítomno 7 členů zastupitelstva z celkového počtu 11 členů, takže
zastupitelstvo je usnášení schopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 

Přítomní zastupitelé: 

Mgr.  Marcel  Bezděk,  Martin  Dolejš,  Jindřich  Macán,  Jan  Přibáň,  Václava  Soupírová,  Ing.  Marie
Šavlová, David Žák, MUDr. Jana Srbová (příchod 18:15)

Nepřítomní zastupitelé: 

Mgr. Vladimír Svatoň (omluven), Bc. David Klíma (omluven), Ing. Oldřich Vlasák, Ph.D. (omluven)

Určení ověřovatelů a zapisovatele

Zapisovatel: Mgr. M.Bezděk, ověřovatelé: Ing. M.Šavlová a J.Přibáň.

Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání zastupitelstva
M. Bezděk přečetl usnesení z minulého zasedání. Nikdo neměl žádné námitky či doplnění. Předsedající
dodal informace, že body usnesení byly splněny, nebo jsou ve fázi plnění.

Návrhy na doplnění a schválení programu jednání

Předsedající  navrhl  program jednání a jeho změny. Program jednání byl  po úpravách navržen ke
schválení v tomto znění:

Program jednání: 

I) Zahájení  zasedání  -  organizační  záležitosti,  kontrola  plnění  usnesení  z minulého zasedání,
návrhy na doplnění a schválení programu jednání zastupitelstva,

II) Rozpočtové opatření č. 6/2018,
III) Rozpočtové opatření č. 7/2018,
IV) Projednání  podpory  TJ Sokolu Chudenice - podání  žádosti  o dotaci  na MŠMT ČR v rámci

programu „Program materiálně technické základny sportu 2017 až 2024“,
V) Projednání možnosti žádosti o dotaci na MAS Pošumaví – dotační titul – IROP – technika pro

JSDHO“, 
VI) Rekonstrukce hasičské cisterny CAS 32 – průběžné informace a zhodnocení dalšího postupu

ve vztahu k ekonomickým aspektům,
VII) Projednání žádosti o pronájem komerčních prostor v budově Zdravotního střediska čp. 246,
VIII) Projednání  žádosti  o  zřízení  obytné  zóny,  či  zóny  Tempo v  ul.  Na Bojišti  a  Roubalova  v

Chudenicích,
IX) Vyhlášení záměru pronájmu části pozemku p.č. 561/1 v k.ú. městyse Chudenice,
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X) Projednání návrhu smlouvy o pachtu pozemku ve vlastnictví městyse Chudenice,
XI) Projednání návrhu smlouvy o výpůjčce kontejnerů na separovaný odpad od f. EKO-COM a.s.,
XII)       Projednání poskytnutí příspěvku do sbírky na pomoc obci Prameny, vyhlášenou SMS ČR,
XIII) Žádost f. Aquašumava o prodloužení termínu dokončení stavby vrtu HV6,
XIV) Projednání žádosti společnosti MAXTEL o pronájem prostor budovy bývalé ZŠ.

Výsledek hlasování:   Pro 8 Proti 0 Zdrželi se 0
Program byl schválen.

II. Rozpočtové opatření č. 6/2018

Předsedající  požádal  účetní  paní  J.  Vlčkovou,  aby přítomné seznámila s podstatnými  položkami  v
rozpočtovém opatření. Nikdo z přítomných neměl námitek, ani doplnění.

Usnesení č. 2018-6-1:

Zastupitelstvo vzalo na vědomí rozpočtové opatření č. 6/2018.

III.  Rozpočtové opatření č. 7/2018

Účetní  J.  Vlčková  dále  také  seznámila  přítomné  s  podstatnými  položkami  v  tomto  rozpočtovém
opatření. Po krátké diskuzi, nikdo z přítomných neměl námitek, ani doplnění.

Usnesení č. 2018-6-2:

Zastupitelstvo vzalo na vědomí rozpočtové opatření č. 7/2018.

IV. Projednání podpory TJ Sokolu Chudenice - podání žádosti o dotaci
na MŠMT ČR v rámci programu „Program materiálně technické základny
sportu 2017 až 2024“

D Žák – vysvětlil problematiku a podmínky podání žádosti o dotaci. Jedná se o dotaci, o kterou musí
zažádat spolek a městys jako garant musí zajistit spolufinancování až do výše 100% nákladů spolku.

Usnesení č. 2018-6-3:

Zastupitelstvo schválilo TJ Sokolu Chudenice podání žádosti o dotaci na MŠMT ČR v rámci programu
„Program materiálně technické základny sportu 2017 až 2024“ a zajištění spolufinancování do výše
100% nákladů této akce poskytnutím finančních prostředků z rozpočtu městyse Chudenice.

Výsledek hlasování:   Pro 8 Proti 0 Zdrželi se 0

V. Projednání možnosti  žádosti  o dotaci na MAS Pošumaví  – dotační
titul – IROP – technika pro JSDHO“

D Žák – vysvětlil  problematiku  a podmínky podání  žádosti.  Jednalo  by  se  o  pořízení  čtyřkolky s
přívěsem a příslušenstvím na záchranu osob z těžko přístupných lokalit. Je možnost čerpat dotaci ve
výši 95% celkových nákladů akce. Při celkových nákladech 700.000,- Kč by spoluúčast městyse činila
pouhých 35.000,-  Kč.  Jedná se o dotaci  z  IROP prostředním MAS Pošumaví.  Kompletní  realizace
projektu je stanovena do konce roku 2020. Pořízením tohoto majetku získá městys za cenu cca 35 tis.
majetek v hodnotě 700 tis. Kč.
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Usnesení č. 2018-6-4:

Zastupitelstvo schválilo podání žádosti  o dotaci v rámci dotačního titulu „MAS Pošumaví – IROP –
technika pro JSDHO“ na pořízení čtyřkolky a dalšího technického vybavení  a sepsání  smlouvy se
zhotovitelem studie proveditelnosti Mgr. Kamilem Pikhartem,

Výsledek hlasování:   Pro 8 Proti 0 Zdrželi se 0

VI.  Rekonstrukce  hasičské  cisterny  CAS  32  –  průběžné  informace  a
zhodnocení dalšího postupu ve vztahu k ekonomickým aspektům

D. Žák – poskytl informace ke stávajícímu stavu a průběhu záměru rekonstrukce hasičské cisterny
Tatra  815  –  CAS  32.  Ze  strany  PK  nám  byla  poskytnuta  50-ti%  dotace  ve  výši  700tis.  Kč  na
rekonstrukci vozidla. Bohužel v současné době není možno sehnat zhotovitele rekonstrukce, tak aby
byly  dodrženy  námi  stanovené podmínky a podmínky dotace  PK.  Po konzultaci  s  vedením JSDH
zřejmě budeme nuceni dotaci PK vrátit. Finance, které máme určené na spoluúčast (tedy 700tis. Kč),
by vedení JSDH chtělo pomyslně deponovat vytvořením fondu v rámci rozpočtu městyse na případný
nákup nového vozidla někdy v budoucnu.

Usnesení č. 2018-6-5:

Zastupitelstvo vzalo na vědomí informace o dalším postupu řešení rekonstrukce nástavby hasičské
cisterny Tatra 815 CAS.

VII. Projednání  žádosti  o  pronájem  komerčních  prostor  v  budově
Zdravotního střediska čp. 246

Předsedající přednesl žádost pí. Zuzany Jíchové ze Slatiny o pronájem nebytových prostor za účelem
provozování  masérského  salonu  za  stejných  podmínek  jako  měla  předchozí  nájemnice  pí.
Fremuthová. Cena nájmu byla 1200,- Kč/měsíc včetně. Je tedy nutno vyhlásit záměr.

Usnesení č. 2018-6-6:

Zastupitelstvo schválilo  vyhlášení  záměru na pronájem nebytových  prostor  v  budově zdravotního
střediska č.p. 246 za původních podmínek.

Výsledek hlasování:   Pro 8 Proti 0 Zdrželi se 0

VIII. Projednání  žádosti  o zřízení  obytné zóny,  či  zóny Tempo v ul.  Na
Bojišti a Roubalova v Chudenicích

Předsedající  vysvětlil  problematiku,  kdy  na  podnět  občanů  bude  tato  možnost  projednána  na
příslušných úřadech a učiněna opatření ke snížení rychlosti vozidel v ulici. Pravděpodobné řešení by
bylo umístění přejezdových zpomalovacích retardérů.

Usnesení č. 2018-6-7:

Zastupitelstvo pověřilo starostu městyse k jednání na dotčených úřadech v záležitostech směřujících
ke zřízení Obytné zóny, či zóny Tempo v části ulice Na Bojišti a Roubalova.

Výsledek hlasování:   Pro 8 Proti 0 Zdrželi se 0

Stránka 3 z 6



                                                                   Městys Chudenice  

IX. Vyhlášení záměru pronájmu části pozemku p.č. 561/1 v k.ú. městyse
Chudenice

Předsedající  na základě žádosti p. Mgr. Mlnaříka navrhl vyhlásit Záměr pronájmu části pozemku p.č.
561/1, za účelem umístění několika včelstev. Jednalo by se o doživotní pronájem části pozemku o
rozloze 4x17m na určitou osobu.  Projednáním byly nastaveny podmínky příp. nájmu, které budou již
zakomponovány do vyhlašovaného záměru. 

Usnesení č. 2018-6-8:

Zastupitelstvo schválilo vyhlášení záměru na pronájem části pozemku p.č. 561/1 v k.ú. Chudenice za
těchto podmínek: pouze pro instalaci technologie chovu včel, rozměry 70 m2, maximálně 10 včelstev,
doba pronájmu – doživotně pro osobu nájemce.

Výsledek hlasování:   Pro 8 Proti 0 Zdrželi se 0

X. Projednání návrhu smlouvy o pachtu pozemku ve vlastnictví městyse
Chudenice

Předsedající  přednesl  žádost  Zemědělské  společnosti  Koloveč,  a.s.,  která  hospodaří  na  pozemku
městys Chudenice p.č. 2183 v k.ú. Chudenice. Jedná se o pozemek o výměře 0,0753ha, cena nájmu
3.900,- Kč/ha.

Usnesení č. 2018-6-9:

Zastupitelstvo pověřilo starostu městyse k podpisu Smlouvy o pachtu zemědělských pozemků mezi
městysem Chudenice a Zemědělskou akciovou společností Koloveč.

Výsledek hlasování:   Pro 8 Proti 0 Zdrželi se 0

XI. Projednání  návrhu  smlouvy  o  výpůjčce  kontejnerů  na  separovaný
odpad od f. EKO-COM a.s.

Předsedající – jedná se o bezplatnou výpůjčku kontejnerů na separovaný odpad. 

Usnesení č. 2018-6-10:

Zastupitelstvo pověřilo starostu městyse k podpisu Smlouvy o výpůjčce kontejnerů na separovaný
odpad, mezi městysem Chudenice a firmou EKO-KOM a.s.

Výsledek hlasování:   Pro 8 Proti 0 Zdrželi se 0

XII.  Revokace bodu usnesení č. 2018-05-20 – záměr pronájmu bytu

Předsedající  vysvětlil,  že došlo k vyhlášení nesmyslného záměru pronájmu bytu tzv.  „chudobinci“,
neboť starosta vyhlásil záměr na chybné čp. a D. Žák doplnil, že dle zákona o obcích není nutno
takovéto záměry vyhlašovat.  

Usnesení č. 2018-6-11:

Zastupitelstvo schválilo revokaci bodu č. 2018-5-20 usnesení z 5. zasedání zastupitelstva městyse
Chudenice konaného dne 28.6.2018.

Výsledek hlasování:   Pro 8 Proti 0 Zdrželi se 0
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XIII. Projednání poskytnutí příspěvku do sbírky na pomoc obci Prameny,
vyhlášenou SMS ČR 

Předsedající přednesl žádost SMS ČR (Sdružení místních samospráv ČR), které vyhlásilo sbírku na
pomoc pro obci  Prameny. Představa výše pomoci  je cca 10-11 tis. Kč. Obec Prameny se dostala
špatnými záměry a investicemi do finanční pasti, kdy došlo k jejímu zadlužení ve výši cca 70mil. Kč.
Po krátké diskuzi byl vznesen návrh na poskytnutí příspěvku ve výši 5 tis. Kč.  

Usnesení č. 2018-6-12:

Zastupitelstvo schválilo poskytnutí částky 5.000 ,- Kč na sbírku na pomoc obci Prameny, vyhlášenou
Sdružením místních samospráv ČR, jehož je městys Chudenice členem.

Výsledek hlasování:   Pro 8 Proti 0 Zdrželi se 0

XIV. Žádost f. Aquašumava o prodloužení termínu dokončení stavby vrtu
HV6
Předsedající informoval o žádosti společnosti Aquašumava, která je zhotovitelem stavby na připojení
nového vrtu HV6 v Chudenicích. Společnost se dostala do časové tísně, kdy termín zhotovení díla byl
smluvně určen na 15.9.2018. Termín tedy nebyl dodržen a společnost žádá o prodloužení dodatkem
smlouvy na termín 15.10.2018. Ing. Kasalický poskytl doplňující informace k žádosti a odpovídal na
dotazy zastupitelů.

Usnesení č. 2018-5-13:

Zastupitelstvo neschválilo žádost fi. Aquašumava s.r.o. o prodloužení termínu dokončení stavby vrtu
HV6.

Výsledek hlasování:   Pro 3 Proti 5 Zdrželi se 0

XV. Projednání  žádosti  společnosti  MAXTEL o  pronájem prostor  budovy
bývalé ZŠ

Předsedající  přednesl  žádost  společnosti  United  Networks  (MAXTEL),  která  má  zájem o  umístění
telekomunikační technologie na střeše budovy bývalé ZŠ, za účelem poskytování internetu.

Usnesení č. 2018-6-14:

Zastupitelstvo schválilo  vyhlášení  záměru  na  pronájem části  střešních  a  půdních  prostor  budovy
bývalé ZŠ  čp. 215 za účelem umístění telekomunikační technologie.

Výsledek hlasování:   Pro 8 Proti 0 Zdrželi se 0

XVI. Další organizační záležitosti
Nikdo neměl žádné další organizační záležitosti.

XVII. Diskuze
D. Klíma požádal o zaslání žádosti na biskupství ohledně konání tradičního průvodu ke kapli sv. Anny
v rámci Anenské pouti, který by se letos neměl konat. Přislíbil sepsání žádosti. 
Paní Kolajová oslovila úřad s nabídkou na koupi objektu koupaliště ve Slatině. Představila svůj záměr. 
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Kontrola usnesení a závěr
Zapisovatel M. Bezděk přečetl usnesení. Nikdo z přítomných neměl ke znění usnesení námitek, ani
doplnění. Předsedající poděkoval všem přítomným za účast a ukončil zasedání zastupitelstva ve 21:15
hod.

Přílohy zápisu:
1) Usnesení č. 6/2018
2) Prezenční listina
3) Pozvánka na zasedání
4) Rozpočtové opatření č. 6/2018 a 7/2018

Zápis byl vyhotoven dne 16.10.2018

Zapisovatel: Mgr. Marcel Bezděk ........................ dne .......................

Ověřovatelé: Jan Přibáň ........................ dne .......................

Marie Šavlová ........................ dne .......................

Starosta: Martin Dolejš ........................ dne .......................

Vyvěšeno na el. úřední desce: 16.10.2018
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Zápis
ze 7. (ustavujícího) zasedání Zastupitelstva městyse Chudenice

konaného dne 1.11.2018 v     restauraci Stará škola

1.           Zahájení zasedání zastupitelstva

Zasedání Zastupitelstva městyse  Chudenice (dále  jen „zastupitelstvo“)  bylo  zahájeno v 19:05 hod.
dosavadním starostou městyse Martinem Dolejšem (dále jen „předsedající“) . 

Přítomní zastupitelé:

Mgr. Marcel Bezděk, Drahomíra Bouberlová, Martin Dolejš, Jitka Egermayerová, Lenka Homolková, 
Ing. Tomáš Macán, Jan Přibáň, Dagmar Stelzerová, Ing. Oldřich Vlasák, Ph.D., David Žák, Petr Žák

Zastupitelstvo je usnášeníschopné.

Nepřítomní zastupitelé:
-

2.           Složení slibu členy zastupitelstva

Předsedající vyzval přítomné členy zastupitelstva ke složení slibu. Složení slibu proběhlo tak, že M.
Dolejš přečetl slib stanovený v § 69 odst. 2 zákona o obcích „Slibuji věrnost České republice. Slibuji na
svou čest a svědomí, že svoji funkci budu vykonávat svědomitě, v zájmu městyse Chudenice a jeho
občanů a řídit se Ústavou a zákony České republiky.“ a jmenovitě vyzval přítomné členy zastupitelstva
ke složení slibu pronesením slova „slibuji“ a podpisem na připraveném archu (příloha č. 2). 

Všichni členové zastupitelstva složili slib bez výhrady.

3.           Určení ověřovatelů a zapisovatele

Předsedající určil ověřovateli zápisu D. Stelzerovou a P. Žáka a zapisovatelem O. Vlasáka. 

4.           Schválení programu jednání

Předsedající  seznámil  přítomné  s návrhem  programu  v souladu  s pozvánkou  předanou  členům
zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce (příloha č. 3). 

Předsedající dal hlasovat o návrhu programu. 

Návrhy na doplnění a schválení programu jednání

Změny nebyly navrženy.

Program jednání:

1)
2)
3)
4)
5)
6)

7)

8)

Zahájení
Složení slibu členů zastupitelstva městyse
Určení ověřovatelů a zapisovatele
Schválení programu zasedání
Výsledky voleb do zastupitelstva městyse Chudenice
Určení funkcí, pro které budou členové zastupitelstva uvolněni (§ 71 odst. 1 písm. a) 
zákona o obcích
Způsob provedení volby starosty, místostarosty, předsedů a členů kontrolního a 
finančního výboru
Volba starosty a místostarosty:

              a)  Určení počtu místostarostů
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9)

10)

11)
12)
13)
14)
15)

b)  Volba starosty
c)  Volba místostarosty

Volba kontrolního a a finančního výboru:
a) Určení počtu členů kontrolního a finančního výboru
b) Volba předsedy Kontrolního výboru
c) Volba předsedy Finančního výboru
d) Volba členů Kontrolního výboru
e) Volba členů Finančního výboru
f) Volba předsedy Kulturní komise

Stanovení výše odměn za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva (§ 72 odst. 2
zákona o obcích)
Stanovení osob pověřených k přijímání prohlášení o vstupu do manželství
Kontrola usnesení z minulého zasedání
Diskuse
Usnesení
Závěr

Výsledek hlasování:   Pro  11 Proti  0 Zdrželi se  0
Usnesení č. 2018-7-1 bylo schváleno.

5.            Výsledky   voleb do zastupitelstva městyse Chudenice

Předsedající seznámil přítomné s výsledky voleb.

6.           Určení funkcí, pro které budou členové zastupitelstva uvolněni (§ 71 odst.
1 písm. a) zákona o obcích

Předsedající navrhl, aby funkce starosty byla dlouhodobě uvolněná a ostatní funkce neuvolněné.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse schvaluje funkci starosty jako dlouhodobě uvolněnou.

Výsledek hlasování:   Pro 11 Proti 0 Zdrželi se 0
Usnesení č. 2018-7-2 bylo schváleno.

7.           Způsob  provedení  volby  starosty,  místostarosty,  předsedů  a  členů
kontrolního a finančního výboru

Předsedající navrhl, aby zastupitelstvo volilo veřejnou volbou. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo schvaluje volbu starosty, místostarosty, předsedy a členy kontrolního a 
finančního výboru veřejnou volbou.

Výsledek hlasování:   Pro 11 Proti 0 Zdrželi se -
Usnesení č. 2018-7-3 bylo schváleno.

8.           Volba starosty a místostarosty

a) Předsedající navrhl volbu dvou místostarostů. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo scvhálilo volbu dvou místostarostů.

Výsledek hlasování:   Pro 11 Proti 0 Zdrželi se 0
Usnesení č. 2018-7-4 bylo schváleno.
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b) Předsedající navrhl na funkci starosty městyse Chudenice svoji osobu (M. Dolejše).

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo zvolilo starostou městyse Chudenice Martina Dolejše.

Výsledek hlasování:   Pro 8 Proti 0 Zdrželi se 3
Usnesení č. 2018-7-5 bylo schváleno.

c) Předsedající navrhl na funkci místostarosty Mgr. Marcela Bezděka.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo zvolilo místostarostou Mgr. Marcela Bezděka.

Výsledek hlasování:   Pro 10 Proti 0 Zdrželi se 1
Usnesení č. 2018-7-6 bylo schváleno.

d) Předsedající navrhl na funkci místostarosty Davida Žáka.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Chudenice zvolilo místostarostou pana Davida Žáka.

Výsledek hlasování:   Pro 10 Proti 0 Zdrželi se 1
Usnesení č. 2018-7-7 bylo schváleno.

9)           Volba kontrolního a finančního výboru

a)  Předsedající navrhl zřízení tříčlenného kontrolního a finančního výboru.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo schvaluje zřízení tříčlenného kontrolního a finančního výboru. 

Výsledek hlasování:   Pro 11 Proti  0 Zdrželi se  0
Usnesení č. 2018-7-8 bylo schváleno.

b)  Předsedající navrhl předsedu kontrolního výboru pana Jana Přibáně.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo zvolilo předsedou kontrolního výboru pana Jana Přibáně.

Výsledek hlasování:   Pro 10  Proti 0 Zdrželi se 1
Usnesení č. 2018-7-9  bylo schváleno.

c)  Předsedající navrhl členy kontrolního výboru paní Jiřinu Librovou a pana Miroslava Macána.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo zvolilo členy kontrolního výboru paní Jiřinu Librovou a pana Miroslava

Macána.
Výsledek hlasování:   Pro 11 Proti 0 Zdrželi se 0
Usnesení č. 2018-7-10 bylo schváleno.

d)  Předsedající navrhl předsedkyní finančního výboru paní Jitku Egermayerovou. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo zvolilo předsedkyní finančního výboru paní Jitku Egermayerovou.

Výsledek hlasování:   Pro 10 Proti  0 Zdrželi se 1
Usnesení č. 2018-7-11  bylo schváleno.
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e)  Předsedající navrhl členy finančního výboru Ing. Marii Šavlovou a paní Drahomíru Bouberlovou.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  zvolilo  členy  finančního  výboru  Ing.  Marii  Šavlovou  a   Drahomíru
Bouberlovou.

Výsledek hlasování:   Pro 10 Proti 0 Zdrželi se 1
Usnesení č. 2018-7-12 bylo schváleno.

f)  Předsedající navrhl předsedkyni kulturní komise Lenku Homolkovou. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo zvolilo předsedkyní kulturní komise Lenku Homolkovou.

Výsledek hlasování:   Pro 10 Proti  0 Zdrželi se 1
Usnesení č. 2018-7-13  bylo schváleno.

11.          Stanovení  výše  odměn  za  výkon  funkcí  neuvolněných  členů
zastupitelstva (§ 72 odst. 2 zákona o obcích)

Předsedající navrhl následující měsíční odměny za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva:

Místostarosta 12.400,- Kč
Předseda výboru 1.200,- Kč
Člen výboru 900,- Kč
Člen zastupitelstva bez dalších funkcí 600,- Kč

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo stanovuje měsíční výše odměn neuvolněných zastupitelů takto:

Místostarosta 12.400,- Kč

Předseda výboru 1.200,- Kč

Člen výboru 900,- Kč

Člen zastupitelstva bez dalších funkcí 600 Kč.

Výsledek hlasování:   Pro 11 Proti  0 Zdrželi se 0
Usnesení č. 2018-7-14  bylo schváleno.

12.         Stanovení  osob  pověřených  k  přijímání  prohlášení  o  vstupu  do
manželství

Předsedající navrhl osoby pověřené k přijímání prohlášení o vstupu do manželství:
Martina Dolejše, Mgr. Marcela Bezděka, Davida Žáka a Dagmar Stelzerovou.

Oddacími dny jsou liché soboty od 10 do 14 hod. 
Oddací místnost:
- zasedací místnost Úřadu městyse Chudenice, Kvapilova čp. 215, Chudencice, a obřadní místnost na
Starém zámku, U Černínckého Zámku čp. 1, Chudenice.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Chudenice  pověřuje  pana  Martina  Dolejše,  Mgr.  Marcela
Bezděka, pan Davida Žáka a paní Dagmar Stelzerovou, jako osoby pověřené k přijímání
prohlášení o vstupu do manželství.

Výsledek hlasování:   Pro 10 Proti  1 Zdrželi se  0
Usnesení č. 2018-7-14  bylo schváleno.
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13.          Diskuze

Předsedající vyzval přítomné k diskuzi. 
Do diskuze se přihlásil pan J. Kacerovský, který mluvil na téma „uzavření ZŠ v Chudenicích“.
Nikdo jiný se do diskuze nepřihlásil.

14.         Usnesení

O. Vlasák přečetl usnesení. Nikdo neměl žádné připomínky, či návrhy na úpravy nebo doplnění.

15.         Závěr

Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva v 19:30 hod.

Přílohy zápisu:
1) Prezenční listina
2) Listina prokazující složení slibu členů zastupitelstva obce
3) Pozvánka na zasedání

Zápis byl vyhotoven dne: 09.11.2018

Zapisovatel: Ing. Oldřich Vlasák, Ph.D.

Ověřovatelé:

Dagmar Stelzerová ........................ dne .......................

Petr Žák ........................ dne .......................

Starosta: 

Martin Dolejš ........................ dne .......................

Vyvěšeno na el. úřední desce: 09.11.2018
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Zápis z 8. zasedání Zastupitelstva městyse Chudenice, 

konaného dne 29.11.2018  
 

 
1. Zahájení, organizační záležitosti, kontrola plnění usnesení z minulého zasedání. návrhy na 

doplnění a schválení programu jednání zastupitelstva 
 
Zasedání Zastupitelstva městyse Chudenice (dále jen „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 18:09 hod. starostou 
městyse Martinem Dolejšem (dále jen „předsedající“), který přivítal všechny přítomné a konstatoval, že zasedání 
zastupitelstva bylo řádně svoláno v souladu s § 92 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném 
znění. Informace o termínu zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce zveřejněna v 
souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní. Současně byla zveřejněna na „elektronické úřední desce“. 
Přítomných členů zastupitelstva je přítomno 8 z celkového počtu 11 členů ( 3 omluveni ), takže zastupitelstvo je 
usnášení schopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 
 
 
Přítomní zastupitelé:  
 
Martin Dolejš, Jitka Egermayerová, Lenka Homolková, Ing. Tomáš Macán, Jan Přibáň, Dagmar Stelzerová, 
David Žák, Petr Žák 
 
(Prezenční listina – viz příloha č. 1) 
 
Zastupitelstvo je usnášeníschopné 
 
 
Nepřítomní zastupitelé:  
 
Mgr. Marcel Bezděk (omluven), Drahomíra Bouberlová (omluvena), Ing. Oldřich Vlasák Ph.D. (omluven) 
 
 

Určení ověřovatelů a zapisovatele 
 

Předsedající určil ověřovateli zápisu J. Egermayerovou a T. Macána a zapisovatelkou L. Homolkovou.  
 
Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání zastupitelstva  
 
Předsedající požádal pana Davida Žáka, aby přečetl usnesení z minulého zasedání a ten tak učinil. 
Předsedající dodal informace, že body usnesení byly splněny, nebo jsou ve fázi plnění. Nikdo neměl žádné 
poznámky či doplnění. 
 
 
Návrhy na doplnění a schválení programu jednání 
 

Předsedající M. Dolejš navrhl program jednání a jeho změny. Program jednání byl po úpravách navržen ke 
schválení v tomto znění: 
 
 
Program jednání: 
  
1) 
 
2) 
3) 

Zahájení, organizační záležitosti, kontrola plnění usnesení z minulého zasedání, návrhy na 
doplnění a schválení programu jednání zastupitelstva. 
Rozpočtové opatření č. 8/2018 a 9/2018. 
Projekt Pošta partner – p. Šašek – prezentace projektu. 
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4) 
5) 
6) 
7) 
8) 
9) 
10) 
11) 
12) 
13) 
14) 
15) 
16) 
17) 
 
 

Projednání smlouvy o výpůjčce části pozemku p.č. 561/1 v k.ú. Chudenice. 
Projednání smlouvy o výpůjčce části pozemku p.č. 246 sloužícího k podnikání. 
Projednání žádosti o umístění sjezdu na pozemek p.č. 1385/7 a na pozemek p.č. 1385/8. 
Projednání žádosti o jednorázovou účelovou dotaci ČSV na pořízení kompresoru. 
Projednání žádosti vedení MŠ. 
Projednání žádosti p. Vargy k pozemku p.č. 1962/1. 
Projednání příspěvku na žáky pro ZŠ Švihov. 
Směrnice k evidenci, vymáhání a úročení pohledávek.  
Projednání žádosti paní G. Bláhové o pronájem prostor v budově č.p. 215 V Chudenicích. 
Další organizační záležitosti. 
Kontrola usnesení z minulého zasedání. 
Diskuse. 
Usnesení. 
Závěr. 

 

Výsledek hlasování:    Pro 8  Proti  0  Zdrželi se - 0 
Usnesení č. 2018-8-1 bylo schváleno. 

 
 

2. Rozpočtové opatření č. 8/2018 a 9/2018 
 
Předsedající vyzval účetní paní J. Vlčkovou k objasnění problematiky a ta tak učinila. K Rozpočtovému opatření 
neměl nikdo námitek. 
 

Návrh usnesení: 
 
Zastupitelstvo vzalo na vědomí rozpočtová opatření č. 8/2018 a 9/2018 
 
Výsledek hlasování:    Pro 8  Proti  0  Zdrželi se - 0 

             Usnesení č. 2018-8-2 vzato na vědomí. 
 
 
 

3. Projekt Pošta partner – p. Šašek – prezentace projektu. 
 
Předsedající seznámil zastupitelstvo s problematikou týkající se pobočky České pošty v Chudenicích. Jednalo 
se o prezentaci projektu zástupce Pošty partner pana Šaška, který se omluvil s tím, že zjistili, že investice Pošty, 
které vložili do opravy budovy, kde sídlí chudenická pobočka, jsou tak vysoké, a nelze se na jejich náhradě 
domluvit s majitelem budovy, jsou nuceni provozovat zde pobočku pošty i nadále. 

 
Návrh usnesení: 
 
Zastupitelstvo vzalo na vědomí informaci o provozování pobočky České pošty v Chudenicích. 
 
Výsledek hlasování:    Pro 8  Proti  0  Zdrželi se - 0 
Usnesení č. 2018-8-3 vzato na vědomí. 

 
 

4. Projednání smlouvy o výpůjčce části pozemku p.č. 562/1 v k.ú. Chudenice. 
 
Předsedající přečetl návrh smlouvy o výpůjčce části pozemku p.č. 562/2 v k.ú. Chudenice panu Zdeňku 
Mlnaříkovi za účelem chovu včel.  
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schvaluje podpis smlouvy o výpůjčce na část pozemku p.č. 561/1 v k.ú. městyse 
Chudenice mezi městysem Chudenice a p. Zdeňkem Mlnaříkem. 
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Výsledek hlasování:    Pro 8  Proti 0  Zdrželi se 0 
Usnesení č. 2018-8-4 bylo schváleno. 

 
 

5. Projednání smlouvy o výpůjčce části pozemku p.č. 246 sloužícího k podnikání. 
 
Předsedající seznámil zastupitele s návrhem smlouvy o výpůjčce. Jedná se o prostory k podnikání v budově 
zdravotního střediska, o které projevila zájem paní Z. Jíchová ze Slatiny za účelem provozování masérské 
činnosti. 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schválilo záměr pronájmu prostor pro komerční využití v suterénu budovy č.p. 
246 v Chudenicích (zdravotní středisko) podle upraveného návrhu. 

 
Výsledek hlasování:    Pro 8  Proti 0  Zdrželi se 0 
Usnesení č. 2018-8-5 bylo schváleno. 

 
 

6. Projednání žádosti o umístění sjezdu na pozemek p.č. 1385/7 a na pozemek p.č. 1385/8. 
 
 
Předsedající objasnil zastupitelům tuto problematiku. Jedná se o povolení umístění sjezdů na stavební pozemky  
p.č. 1385/7 a  p.č. 1385/8 z pozemku p.č. 2017/2. Jde o stavební pozemky paní R. Tomanové a pana J. Ruperta 
v ul. Dobrovského, kterým byl dán souhlas se stavbou rodinných domů na již zmiňovaných pozemcích. Součástí 
projektů je i vyjádření městyse k umístění plánovaných sjezdů na tyto pozemky. 

 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schválilo umístění sjezdů na pozemky p.č. 1385/7 a 1385/8 z pozemku p.č. 2017/2 v 
k.ú. městyse Chudenice. 

 
Výsledek hlasování:    Pro 8  Proti 0  Zdrželi se 0 
Usnesení č. 2018-8-6 bylo schváleno. 

 
 

7. Projednání žádosti o jednorázovou účelovou dotaci ČSV na pořízení kompresoru. 
 

Přednášející přečetl žádost spolku ČSV o dotaci na poskytnutí dotace na zakoupení kompresoru. Žádost  
doplnil jednatel ČSV Chudenice Ing. Karel Kuneš. Tento kompresor se používá v zimních měsících k léčení 
včelstev všech chudenických včelařů.   
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schválilo poskytnutí individuální účelové dotace ve výši 26.000,- Kč spolku ČSV 
Chudenice na pořízení kompresoru, a schválilo sepsání veřejnoprávní smlouvy. 

 
Výsledek hlasování:    Pro 8  Proti 0  Zdrželi se 0 
Usnesení č. 2018-8-7 bylo schváleno. 
 
 

8. Projednání žádosti vedení MŠ. 
 

Předsedající přečetl žádost p. ředitelky MŠ Chudenice Štěpánky Jílkové o navýšení počtu dětí v MŠ ze 
stávajícího maximálního počtu 24 na 28 dětí a to z důvodu velkého zájmu ze stran žadatelů o umístění dětí do 
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MŠ Chudenice. Dále předsedající přednesl i žádost p. zastupující ředitelky o úpravu obkladů a dlažby v kuchyni 
MŠ a zapracování této investice do návrhu rozpočtu pro r. 2019. 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schválilo výjimku z počtu dětí v MŠ na nejvyšší možný počet 28 dětí a vzalo na 
vědomí žádost paní zast. ředitelky MŠ o úpravu obkladů a dlažby v kuchyni MŠ a zapracování 
této investice do návrhu rozpočtu pro r. 2019. 

 
Výsledek hlasování:    Pro 8  Proti 0  Zdrželi se 0 
Usnesení č. 2018-8-8 bylo schváleno. 
 
 

9. Projednání žádosti p. Vargy k pozemku p.č. 1961/1. 
 

Předsedající přečetl žádost p. Vargy o odkoupení (pronájmu) části pozemku p.č. 1962/1 před jeho rodinným 
domkem, Kvapilova 112, z důvodu rozsáhlé rekonstrukce domu. Rád by si na tomto pozemku uskladnil materiál 
potřebný k rekonstrukci. 
 

 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo zamítlo žádost p. Vargy o odkoupení části pozemku p.č. 1962/1 v k.ú. městyse 
Chudenice se závěrem, že městys umožní p. Vargovi vstup na pozemek za účelem provádění 
oprav v okolí jeho domku. 

 
Výsledek hlasování:    Pro 8  Proti 0  Zdrželi se 0 
Usnesení č. 2018-8-9 bylo projednáno. 
 
 
 
 

10. Projednání příspěvku na žáky pro ZŠ Švihov. 
 

Předsedající přečetl dopis od ředitelky ZŠ Švihov s žádostí o poskytnutí dotace na zakoupení moderního 
vybavení a pomůcek pro žáky ZŠ Švihov. Do roku 2017 obce přispívali dle zákona, na své žáky spádovým 
školám částkou 1000,- na žáka, dnes tato povinnost již není dána zákonem.  ZŠ Švihov žádá o tuto částku 
formou daru. Jedná se o podporu našich dětí, kterých v letošním školním roce chodí do Švihova celkem 42. 

 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schválilo poskytnutí individuální účelové dotace pro ZŠ Švihov ve výši 42.000,- Kč 
(1000,- Kč na jednoho žáka), a schválilo  sepsání veřejnoprávní smlouvy. 

 
Výsledek hlasování:    Pro 8  Proti 0  Zdrželi se 0 
Usnesení č. 2018-8-10 bylo schváleno. 
 
 

11. Směrnice k evidenci, vymáhání a úročení pohledávek. 
 

Paní Vlčková seznámila zastupitele se zněním směrnice, která je dána zákonem a upravuje evidenci a 
vymáhání pohledávek zejména z nájmů bytových a nebytových prostor a ostatních pohledávek.  
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schválilo „Směrnici k evidenci, vymáhání a úročení pohledávek“ a stanovilo v 
souladu se směrnicí hladinu významnosti pro konfirmaci pohledávek a závazků ve výši 100.000,- 
Kč. 
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Výsledek hlasování:    Pro 8  Proti 0  Zdrželi se 0 
Usnesení č. 2018-8-11 bylo schváleno. 
 
 

12. Projednání žádosti paní G. Bláhové o pronájem nebytových prostor v budově č.p. 215 
V Chudenicích. 
 

 
Předsedající přednesl žádost o pronájem nebytových prostor v místnosti číslo dveří 5 v budově bývalé ZŠ paní 
G. Bláhové z důvodu provozování administrativní a účetní činnosti. 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schválilo vyhlášení záměru pronájmu nebytových prostor v místnosti č.d. 5 v 
budově bývalé ZŠ v Chudenicích. 

 
Výsledek hlasování:    Pro 8  Proti 0  Zdrželi se 0 
Usnesení č. 2018-8-12 bylo schváleno. 

 
 

13. Další organizační záležitosti. 
 

Nikdo neměl žádné další organizační záležitosti. 
 

14. Diskuze 
 
Předsedající M. Dolejš vyzval přítomné k diskuzi. 

 
Přihlásil se Jan Přibáň, který vznesl dotaz na dopis s Ministerstva zemědělství, ohledně vodného a 

stočného z 21. 5. 2018, ohledně vytváření finančních rezerv, zda je toto v řešení, jelikož vyhrožují pokutou. 
David Žák – upozornili nás, že máme nedostatečný rezervní fond. 
Jana Vlčková – upozornila, že nás letos budou z hlediska investic posuzovat jinak, jelikož se prováděla 

oprava vodovodu v ul. Záblatí. 
D. Žák – doposud jsme tento fond rezerv nemuseli řešit, jelikož  jsme každý rok investovali do oprav 

vodovodu i kanalizace 
Předsedající – peníze určené do rezervního fondu jsme zatím vždy použili na realizaci oprav. 
J. Přibáň – jde mi jen o to, že nikde není zaznamenáno, že tyto investiční prostředky byly určeny pro 

fond rezerv. 
D. Žák – navrhuji vytvořit fond rezerv, vložit tam finanční prostředky a ty pak následně použít na opravy. 
J. Vlčková – finance z rez. fondu se nedají jen tak využít. 

 
Závěr: Podmínkou při tvorbě peněžního fondu je, že musí být kryt finančními prostředky na běžném účtu. Zdroje 
fondu a jeho čerpání musí být vyčleněno na konkrétní použití. 
 
Nebylo by tedy dobré mít peníze vázány  pouze na jeden účel. V případě potřeby na jinou akci bychom je 
nemohli použít. 

 
 
J. Přibáň vznesl ještě jednu připomínku – upozornil na chybu v zápisu z ustavující schůze ze dne  1. 11. 

2018, kdy v listině s podpisy slibu zastupitelů je u starosty Martina Dolejše chybné datum podpisu.  
 
M. Dolejš poděkoval za upozornění a slíbil nápravu. 
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15. Usnesení 

 
Paní Lenka Homolková přečetla usnesení. 

 
 

16. Závěr 
 

Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva v 19.35 h. 
 
 
Přílohy zápisu: 
1) Usnesení 7-2018 
2) Prezenční listina 
3) Pozvánka na zasedání 
4) Rozpočtové opatření č. 8/2018  
5) Rozpočtové opatření č. 9/2018  
6) Směrnice k evidenci vymáhání úročení 
7) Oznámení záměru o pronájem nebytových prostor v č.p. 246 
8) Oznámení záměru o pronájem nebytových prostor v č.p. 215 

 
 

 
 
Zápis byl vyhotoven dne: 16.12.2018 
 
Na zasedání zastupitelstva byla pořízena audionahrávka, která je umístěna na webových stránkách 
městyse Chudenice a dále je i v elektronické podobě uložena na úřadě městyse. 
 
Zapisovatel:  Lenka Homolková 
 
 
Ověřovatelé:  
  
  Jitka Egermayerová  ........................ dne ....................... 

 
Ing. Tomáš Macán ........................ dne ....................... 

 
 
Starosta:   

 
Martin Dolejš   ........................ dne ....................... 

 
 

 
 
 
 
Vyvěšeno na el. úřední desce:  
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Zápis z 9. zasedání Zastupitelstva městyse Chudenice, 

konaného dne 20.12.2018  
 

 
1. Zahájení, organizační záležitosti, kontrola plnění usnesení z minulého zasedání. návrhy na 

doplnění a schválení programu jednání zastupitelstva 
 
Zasedání Zastupitelstva městyse Chudenice (dále jen „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 18:04 hod. starostou 
městyse Martinem Dolejšem (dále jen „předsedající“), který přivítal všechny přítomné a konstatoval, že zasedání 
zastupitelstva bylo řádně svoláno v souladu s § 92 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném 
znění. Informace o termínu zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce zveřejněna v 
souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní. Současně byla zveřejněna na „elektronické úřední desce“. 
Přítomných členů zastupitelstva je přítomno 7 z celkového počtu 11 členů ( 3 omluveni, 1 neomluven), takže 
zastupitelstvo je usnášení schopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 
 
Přítomní zastupitelé:  
 
Mgr. Marcel Bezděk, Drahomíra Bouberlová, Martin Dolejš, Jitka Egermayerová, Lenka Homolková, David Žák, 
Petr Žák 
 
(Prezenční listina – viz příloha č. 1) 
 
Zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
 
Nepřítomní zastupitelé:  
 
 Ing. Tomáš Macán (omluven), Jan Přibáň (neomluven), Dagmar Stelzerová (omluvena), Ing. Oldřich Vlasák 
Ph.D (omluven) 
 

Určení ověřovatelů a zapisovatele 
 
Předsedající určil ověřovateli zápisu J. Egermayerovou a Mgr. M. Bezděka a zapisovatelem L. Homolkovou. 
  
Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání zastupitelstva  
 
Předsedající požádal pana M. Bezděka, aby přečetl usnesení z minulého zasedání a ten tak učinil. Předsedající 
dodal informace, že body usnesení byly splněny, nebo jsou ve fázi plnění. Nikdo neměl žádné poznámky či 
doplnění. 
 
Návrhy na doplnění a schválení programu jednání 
 
Předsedající M. Dolejš navrhl program jednání a jeho změny. Program jednání byl po úpravách navržen ke 
schválení v tomto znění: 
 
 
Program jednání: 
  
1) 
 
2) 
3) 
4) 
 
5) 

Zahájení zasedání, organizační záležitosti, kontrola plnění usnesení z  minulého zasedání,    návrhy 
na doplnění a schválení programu jednání zastupitelstva. 
Rozpočtové opatření č.10/2018. 
Schválení návrhu rozpočtu na rok 2019. 
Schválení kompetence starosty městyse k provedení rozpočtového opatření 
č.11/2018 s neomezeným limitem pro rozpočtovou položku. 
Schválení kompetence starosty městyse k provádění jednotlivých rozpočtových opatření během roku  
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6) 
7) 
 
8) 
 
9) 
 
10) 
 
 
11) 
 
12) 
13) 
 
14) 
15) 
16) 
17) 
18) 
 
 
 

2019. 
Schválení směrnic pro provedení inventarizace za rok 2018. 
Projednání dodatků ke Smlouvám o sdružení prostředků požární ochrany mezi 
městysem Chudenice a obcemi Křenice a Biřkov. 
Žádost o dotaci z Programu podpory činnosti a akcí spolků a neziskových 
organizací – TJ Sokol Chudenice – fotbalový oddíl. 
Revokace bodu č. 2018-7-12 usnesení z ustavujícího zasedání zastupitelstva ze 
dne 1.11.2018. 
Ustanovení osob pověřených k přijímání prohlášení o vstupu do manželství, 
určení oddávacích dnů na rok 2019 a na rok 2020, určení oddávacích hodin a 
určení obřadní místnosti. 
Sazebník poplatků – projednání a stanovení výše poplatků nespecifikovaných 
v Obecně závazných vyhláškách. 
Projednání smlouvy o nájmu prostor v čp. 246 v Chudenicích. 
Projednání smlouvy o nájmu prostor v místnosti č.5 v budově bývalé ZŠ 
v Chudenicích. 
Další organizační záležitosti. 
Projednání rozpočtu sociálního fondu na rok 2019. 
Oznámení složení kulturní komise. 
Diskuse. 
Kontrola usnesení a závěr. 

Výsledek hlasování:    Pro 7 Proti     0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 2018-9-1 bylo schváleno. 

 
 

2. Rozpočtové opatření č. 10/2018  
 

Předsedající požádal účetní paní J. Vlčkovou, aby přítomné seznámila s podstatnými položkami v rozpočtovém 
opatření, ta tak učinila. 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schválilo rozpočtové opatření č. 10/2018. 
 
 
Výsledek hlasování:    Pro 7  Proti 0  Zdrželi se 0 
Usnesení č. 2018-9-2 bylo schváleno. 

 
 

3. Schválení návrhu rozpočtu na rok 2019 
 
Předsedající vyzval účetní paní J. Vlčkovou k objasnění problematiky a ta tak následně učinila. Předsedající  
vyzval zastupitele, zda mají nějaké otázky k návrhu rozpočtu. P. Bezděk se dotázal na rozdíl částek mezi 
letošním a loňským rokem. P. Vlčková mu tento dotaz zodpověděla. 

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schválilo návrh rozpočtu na rok 2019 bez výhrad. 
 
Výsledek hlasování:    Pro 7  Proti 0  Zdrželi se 0 
Usnesení č. 2018-9-3 bylo schváleno. 
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4. Schválení kompetence starosty k provedení rozpočtového opatření č.11/2018 s neomezeným 
limitem na rozpočtovou položku. 

 
 
Předsedající vysvětlil důvod schválení této kompetence a vyzval účetní paní J. Vlčkovou k doplnění objasnění 
problematiky a ta tak následně učinila. Schválení se jedná pouze k provedení operací týkajících se 
rozpočtového opatření č. 11/2018. 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schválilo kompetence starosty k provedení rozpočtového opatření č.11/2018 
s neomezeným limitem na rozpočtovou položku. 
 
Výsledek hlasování:    Pro 7 Proti 0  Zdrželi se 0 
Usnesení č. 2018-9-4 bylo schváleno. 

 
 

5. Schválení kompetence starosty k provádění jednotlivých rozpočtových opatření během roku 
2019. 

 
Předsedající vyzval účetní paní J. Vlčkovou k objasnění problematiky a ta tak následně učinila. Jedná se o 
odsouhlasení prodloužení kompetence starosty o provádění transakcí do výše 500 000,- na rok 2019. 

 

Návrh usnesení: 
 
Zastupitelstvo schválilo v souladu s §102 odst. 2 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb. O obcích, ve 
znění pozdějších předpisů, kompetenci starosty k provádění jednotlivých rozpočtových opatření 
během roku 2019 s limitem na jednotlivou položku do 500 000,- Kč. Zastupitelstvo si vyhrazuje 
právo na informaci o každém rozpočtovém opatření provedeném v kompetenci starosty na 
nejbližším zasedání zastupitelstva konaném po schválení rozpočtového opatření starostou. 
 

 
Výsledek hlasování:    Pro 7  Proti 0  Zdrželi se 0 
Usnesení č. 2018-9-5 bylo schváleno. 

 
 

6. Schválení směrnic pro provedení inventarizace za rok 2018. 
 

Předsedající vyzval účetní paní J. Vlčkovou, která tyto směrnice připravila, aby s tímto bodem seznámila 
zastupitele a ta tak následně učinila. Jedná se o inventarizační směrnice používané při inventarizaci 
majetku městyse Chudenice, která probíhá 1x za rok. Tuto inventarizaci provádějí stanovené 
inventarizační komise. 

 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schválilo směrnice pro provedení inventarizace za rok 2018. 

 
Výsledek hlasování:    Pro 7 Proti 0  Zdrželi se 0 
Usnesení č. 2018-9-6 bylo schváleno. 

 
 

7. Projednání dodatků ke Smlouvám o sdružení prostředků požární ochrany mezi městysem 
Chudenice a obcemi Křenice a Biřkov 

 
Předsedající vyzval pana D. Žáka, aby objasnil tuto problematiku. Došlo k jednání mezi obcemi Křenice 
a Biřkov a městysem Chudenice a výsledkem těchto jednání byl předložený návrh. Jedná se o dodatek 
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ke smlouvě za účelem zvýšení finanční odměny za poskytované služby v rámci finanční inflace. 
K tomuto bodu se i krátce vyjádřila p. J. Vlčková, starostka obcí Křenice a Biřkov.   

 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schválilo  dodatky ke Smlouvám o sdružení prostředků požární ochrany mezi 
městysem Chudenice a obcemi Křenice a Biřkov a odsouhlasilo částku 40 000,- Kč za rok pro 
obec Křenice a 30 000,- Kč za rok pro obec Biřkov a schválilo kompetenci pana D. Žáka 
k podepsání těchto dodatků. 
 

 
Výsledek hlasování:    Pro 7  Proti 0  Zdrželi se 0 
Usnesení č. 2018-9-7 bylo schváleno. 

 
 

8. Žádost o dotaci z programu podpory činností akcí spolků a neziskových organizací – TJ Sokol 
Chudenice – fotbalový oddíl 

 
             Předsedající přečetl zastupitelům žádost TJ Sokol Chudenice o dotaci z programu činnosti akcí spolků a 
neziskových organizací, která byla určena na podporu činností a akcí pořádaných fotbalovým oddílem TJ Sokol 
Chudenice v roce 2018. 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo projednalo žádost o dotaci z programu podpory činností akcí spolků a 
neziskových organizací – TJ Sokol Chudenice – fotbalový oddíl a schválilo dotaci na rok 2018 ve 
výši 15 000,- Kč a sepsání veřejnoprávní smlouvy. 

. 
Výsledek hlasování:    Pro 7  Proti 0  Zdrželi se 0 
Usnesení č. 2018-9-8 bylo schváleno. 
 
 

9. Revokace bodu č.2018-7-12 usnesení z ustavujícího zasedání zastupitelstva ze dne 1.11.2018 
 
Předsedající vyzval pana D. Žáka, aby objasnil tuto problematiku. Jedná se o revokaci bodu z ustavujícího 
zasedání, týkající se určení pravidel spojených s organizací svatebních obřadů.  Jedná se o nový model, kdy se 
dopředu stanoví dny, v které bude možno provádět obřady. Tyto termíny budou navrhnuty v následujícím bodě 
zasedání. 

 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo revokuje bod č. 2018-7-12 usnesení z ustavujícího zasedání zastupitelstva ze dne 
1.11.2018 

 
Výsledek hlasování:    Pro 7  Proti 0  Zdrželi se 0 
Usnesení č. 2018-9-9 bylo schváleno. 
 
 

10. Ustanovení osob pověřených k přijímání prohlášení o vstupu do manželství, určení oddávacích 
dnů na rok 2019 a na rok 2020, určení oddávacích hodin a určení obřadních místností. 
 

Předsedající  vyzval pana D. Žáka, aby objasnil tuto problematiku. Ten seznámil zastupitele s navrhovanými 
osobami a termíny. 

 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Chudenice pověřuje k přijímání prohlášení o vstupu do manželství ve 
smyslu § lla odst. 1 písm. a) zák.č. 301/2000 Sb., o matrikách, jménu a příjmení a o změně 
některých souvisejících zákonů, ve znění pozdějších předpisů, tyto osoby: 
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Martin Dolejš, nar. 13.7.1967, starosta městyse Chudenice 
Mgr. Marcel Bezděk, nar. 26.11.1977, místostarosta městyse Chudenice 
David Žák, nar. 5.3.1979, místostarosta městyse Chudenice 
Dagmar Stelzerová, nar. 18.06.1970, členka zastupitelstva městyse Chudenice 
Současně ve smyslu § 108 odst. 2 zák. č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, 
stanovuje, že při významných příležitostech a občanských obřadech můžou výše uvedení užívat 
závěsný odznak, tj. odznak, který má uprostřed velký státní znak a po obvodu odznaku je uveden 
název Česká republika. 
Zastupitelstvo městyse Chudenice schvaluje: 
Oddávací dny pro rok 2019: 30.3.2019; 13.4.2019; 11.5.2019; 1.6.2019; 22.6.2019; 20.7.2019; 
3.8.2019; 17.8.2019; 14.9.2019; 28.9.2019; 19.10.2019 
Oddávací dny pro rok 2020: 14.3.2020; 18.4.2020; 16.5.2020; 6.6.2020; 20.6.2020; 18.7.2020; 
1.8.2020; 15.8.2020; 12.9.2020; 3.10.2020 
Oddávací hodiny: 10.00 - 14.00 hod. 
Obřadní místnosti:  1) Úřad městyse Chudenice, Kvapilova 215, 339 01 Chudenice – zasedací 
místnost 2) Starý zámek, U Černínského zámku 1, 339 0l Chudenice – velký sál. 

 
Výsledek hlasování:    Pro 7  Proti 0  Zdrželi se 0 
Usnesení č. 2018-9-10 bylo schváleno. 
 
 

11. Sazebník poplatků – projednání výše poplatků nespecifikovaných v Obecně závazných 
vyhláškách. 
 

Předsedající objasnil tuto problematiku, a dále p. D. Žák doplnil, že tento sazebník byl konzultován s pracovníky 
městyse l. Sazebník poplatků byl aktualizován po 14 letech. 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schválilo sazebník nespecifikovaných v Obecně závazných vyhláškách poplatků.  

 
Výsledek hlasování:    Pro 7 Proti 0  Zdrželi se 0 
Usnesení č. 2018-9-11 bylo schváleno. 
 
 

12. Projednání smlouvy o nájmu prostor v čp. 246 v Chudenicích. 
 

Předsedající předložil návrh smlouvy o pronájmu prostor v čp. 246 v Chudenicích v budově zdravotního 
střediska paní Zuzaně Jíchové.  

 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schválilo pronájem prostor v čp. 246 v Chudenicích a stanovilo výši nájemného 
na 1 200,- Kč na měsíc včetně tepla. 

 
Výsledek hlasování:    Pro 7 Proti 0  Zdrželi se 0 
Usnesení č. 2018-9-12 bylo schváleno. 
 

13. Projednání smlouvy o nájmu prostor v místnosti číslo dveří  5 v budově bývalé ZŠ 
v Chudenicích. 
 

Předsedající předložil návrh smlouvy o pronájmu prostor v místnosti č.d. 5. v budově bývalé ZŠ v Chudenicích, 
Kvapilova 215, paní Gabriele Bláhové. 
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Návrh usnesení: 
           Zastupitelstvo schválilo pronájem prostor v místnosti č.d. 5. v budově bývalé ZŠ v Chudenicích a           
stanovilo výši nájemného na 1 000,- Kč na měsíc včetně tepla a energie. 
 

Výsledek hlasování:    Pro 7 Proti 0  Zdrželi se 0 
Usnesení č. 2018-9-13 bylo schváleno. 
 

 
14. Schválení složení kulturní komise. 

 
      Předsedající vyzval paní L. Homolkovou, aby přečetla složení Kulturní komise. Ta tak následně učinila a 
k jejímu složení nebylo výhrad. 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schválilo složení Kulturní komise ve složení: 
 
Předsedkyně: Lenka Homolková 
Členové: za Starý Zámek Miroslava Žáková a Ludvík Pouza, za Areál Bolfánek Karel Jungvirth, za 
hasičský spolek Miroslav Písařík a Tomáš Pfeifer, za myslivecký spolek Lukáš Mann, za 
včelařský spolek Ing. Karel Kuneš, za TJ Sokol Kateřina Kacerovská a Lucie Zábranová, za 
zahrádkářský spolek Josef Řeřicha, za MŠ Chudenice Štěpánka Jílková, za rodiče pořádající 
akce Mgr. Aneta Vlasáková a Jaroslava Žáková 
 
Výsledek hlasování:    Pro 7 Proti 0  Zdrželi se 0 
Usnesení č. 2018-9-14 bylo schváleno. 
 
 

15. Projednání rozpočtu sociálního fondu na rok 2019. 
Předsedající vyzval účetní paní J. Vlčkovou k objasnění problematiky a ta tak učinila. Jedná se např. o 
příspěvky zaměstnancům na dovolenou, stravné, ošatné dle platných směrnic městyse Chudenice. 

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schválilo rozpočet sociálního fondu na rok 2019. 
 
Výsledek hlasování:    Pro 7  Proti 0  Zdrželi se 0 

      Usnesení č. 2018-9-14 bylo schváleno. 
 
 

16. Další organizační záležitosti. 
 
Nebyly již žádné další organizační záležitosti. 
 

 
17. Diskuze 

 
Předsedající M. Dolejš vyzval přítomné k diskuzi. 
Od přítomné občanky vzešel na každoroční nárůst příjmů, ale i provozních výdajů ze strany úřadu městyse. 
Paní účetní J. Vlčková reagovala, že co se týče každoročního zvyšování platů zaměstnanců, řídí se městys 
Chudenice aktualizací platné legislativy. Dalším důvodem je permanentní růst výdajů na pohonné hmoty, na 
uhlí, energie, tyto ceny, ale bohužel určují společnosti, které tyto komodity nabízejí. Dále bylo zmíněno, že 
ohledně daňových úlev a rozpočtového opatření ze strany státu, byly příjmy pro obce v tomto roce nejvyšší 
možné, v dalších letech už se zřejmě nebudou zvyšovat, ale měli by se držet na stejné výši. 
Pan D.Žák se dotázal, zda je velký rozdíl mezi příjmy a výdaji? 
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Reakce zněla, že je důležité využít příjmy na správné investice, jelikož se mění úvěrová situace, kdy úroky od 
bank rostou, pohybují se okolo 3% a budoucí investice již nebudou tak výhodné. 
Další diskuze byla hromadná, ohledně úvěru na stavbu nové hasičárny, kdy se řešily výše úroků, data splátek, 
jak toto ovlivní rozpočet v roce 2019 a jiné. 
Pan M.Bezděk měl poznámku k hospodaření městyse v tom ohledu, že tak jak vyšlo z finanční analýzy o 
hospodaření městyse Chudenice, provedené na žádost nového zastupitelstva v roce 2015, vyšlo najevo, že 
městys má nadbytek hmotného majetku, o který je nuceno adekvátně pečovat. Nyní se vedení městyse snaží 
kompenzovat předešlý nedostatek péče o tyto objekty alespoň formou částečných úprav, vedoucích k jejich 
stabilizaci, což je též jeden z důvodu nárůstu provozních nákladů. 
 

 
 

18. Kontrola usnesení a závěr. 
 Lenka Homolková přečetla usnesení. 

 
Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva v 19. 15 hod. 
 
 
 
Přílohy zápisu: 
1) Usnesení 8 -2018 
2) Prezenční listina 
3) Pozvánka na zasedání  
4) Rozpočtové opatření č. 10/2018  

5) Sazebník poplatků nespecifikovaných v Obecně závazných vyhláškách  
 

 
 

Zápis byl vyhotoven dne: 21.12.2018 
 
Na zasedání zastupitelstva byla pořízena audionahrávka, která je umístěna na webových stránkách 
městyse Chudenice a dále je i v elektronické podobě uložena na úřadě městyse. 
 
 
Zapisovatel:  Lenka Homolková 
 
 
Ověřovatelé:  

  
  Jitka Egermayerová  ........................ dne ....................... 

 
             Mgr. Marcel Bezděk      ........................ dne ....................... 

 
 
Starosta:   

 
                      Martin Dolejš  ........................ dne ....................... 

 
 

 
 
 
 
Vyvěšeno na el. úřední desce:  
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